
T̆ den pln˘ hokeje
Na Zimním stadiónu
v Blansku se pfiedstaví
reprezentaãní hokejové
t˘my do dvaceti let.

Více na str. 10

Zmûny v parkování
V Boskovicích budou
zavádût parkovací karty,
chtûjí vytlaãit auta
z centra mûsta.

Více na str. 2

Co bude s v˘‰káãem?
Rozhovor s podnikatelem
Josefem Li‰kou
a architektem
Rostislavem Jakubcem.

Více na str. 7
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Obãané se vyjádfiili
k v˘stavbû elektráren

Masopust. Uplynul˘ víkend patfiil v na‰em okrese oslavám masopustu. PrÛvody masek se vydaly do ulic,
aby rozdávaly veselí. Fotka zachytila ma‰kary ve Sloupû. Na stranû ‰est si mÛÏete prohlédnout, jak to vypa-
dalo v dal‰ích obcích. Pokud se chcete i vy pochlubit a ukázat na‰im ãtenáfiÛm va‰e masky, posílejte foto-
grafie na adresu redakce.zrcadlo@centrum.cz. Foto Bohumil Hlaváãek 

PrÛvody masek ovládly o víkendu okres

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

Bohumil Hlaváãek

Nûmãice/Îìár - Odborníci
vytipovali jako mimofiádnû vhod-
nou lokalitu pro vybudování vûtr-
n˘ch elektráren úsek mezi Nûm-
ãicemi a Îìárem. Zastupitelstva
obou obcí nabídku projednala,
obãané nejsou proti. 

„Oslovila nás firma pana Hav-
líãka z Vítûjevse, kter˘ nám uãi-
nil velmi zajímavou nabídku.
Zaujala nás. V mal˘ch obcích
jsou peníze potfieba a moÏností
je získat moc není. Uvûdomili
jsme si, Ïe máme pfied sebou ‰an-
ci, která se nemusí opakovat
a iniciovali jsme proto následná
jednání,” fiíká starosta Nûmãic
Pavel Sadeck˘. Zastupitelstvo si
souãasnû uvûdomovalo, Ïe
nemÛÏe tak zásadní rozhodnutí
udûlat bez zji‰tûní názoru obãa-

nÛ. „O zámûru jsme pfiedbûÏnû
informovali vefiejnost ve zpra-
vodaji. Následovala beseda
s obãany v kulturním domû, kde
pan Havlíãek brilantnû vysvûtlil
o co jde, a zodpovûdûl v‰echny
otázky. Domácnosti v obci jsme
pak obeslali anketními lístky.
Její v˘sledky nám daly jedno-
znaãn˘ mandát. Nûmãiãtí jsou
pro,” je spokojen.

Jak doloÏil, bylo osloveno 180
domácností, vrátilo se 108 lístkÛ,
v nichÏ na devadesáti byl souhlas
s budováním soustavy vûtrn˘ch
elektráren. „To je 83 procent,
není co fie‰it. Na základû toho
jsme v prosinci s provádûjící fir-
mou uzavfieli smlouvu,” uvedl
zastupitel Josef Ondrou‰ek. Pod-
le ní by na katastru obce mûly
vyrÛst pravdûpodobnû ãtyfii vûÏe.
Pfiesn˘ poãet a umístûní bude

upfiesnûno po jednání s majiteli
pozemkÛ.

KdyÏ v‰e dopadne podle plánu,
realizace by se mohla uskuteãnit
do dvou let, v horizontu zhruba
roku 2010. Podle zákona bude
smlouva uzavfiena na minimálnû
patnáct let. „Z provozu oãekává-
me velmi zajímav˘ finanãní efekt,
to netajíme. Myslíme, Ïe je v obci
spousta moÏností, jak peníze
funkãnû utratit,” vûfií Sadeck˘. 

Z podobného dÛvodu o v˘stav-
bû soustavy vûtrn˘ch elektráren
uvaÏují v sousedním Îìáru, kter˘
byl provádûcí firmou rovnûÏ oslo-
ven. „Ano, to mohu potvrdit. Je to
velmi zajímav˘ projekt. Projed-
návání s obãany nás teprve ãeká,
ale z pfiedbûÏn˘ch ohlasÛ mohu
soudit, Ïe nejsou proti,” pokyvu-
je hlavou starosta Du‰an Stojan.

Pokraãování na str. 5

MAS má tfii
nové ãleny

Sloup - Tfii nové ãleny pfiijala
do sv˘ch fiad Místní akãní skupi-
na Moravsk˘ kras na valné hro-
madû konané minul˘ t˘den ve
Sloupu. „Zájem o spolupráci pro-
jevilo obãanské sdruÏení Vápe-
níãek z Lipovce, dále Obãanské
sdruÏení Drnka z Drnovic na
Vy‰kovsku a tfietím nováãkem je
Mikroregion âernohorsko,”
vyjmenoval manager místní akã-
ní skupiny Jozef Janão. Dodal, Ïe
zájem o spolupráci sdruÏení
samozfiejmû tû‰í a je i odrazem
loÀsk˘ch úspû‰n˘ch akcí. 

Valná hromada také pfiijala
plán akcí na leto‰ní rok. DÛraz
bude kladem na rozvoj regionu
v oblasti cestovního ruchu, na
dal‰í rozvoj znaãení místních
produktÛ z Moravského krasu
a okolí a jejich propagaci. Pfii-
pravuje se i osvûtov˘ a vzdûlá-
vací projekt Na venkovû pro
venkov za podpory ministerstva
Ïivotního prostfiedí, ale také spo-
lupráce s místními akãními sku-
pinami v okolních regionech.

(ama)

Tereza mífií do Bûlehradu
Pavel ·merda

N
árodní kolo televizní hudeb-
ní soutûÏe Eurosong vyhrála
zpûvaãka Tereza Kerndlová.

Od divákÛ získala nejvíce hlasÛ a se
svoji písní Have Some Fun tak bude
v kvûtnu âeskou republiku repre-
zentovat na mezinárodním
klání v Bûlehradû. 

Vzpomenete si, co
vám prolétlo hlavou,
kdyÏ jste usly‰ela pfii
vyhlá‰ení v˘sledkÛ
svoje jméno?

Byla jsem stra‰nû
p fi e k v a p e n á
a mûla jsem
s a m o z fi e j m û
o b r o v s k o u
radost. Nemo-
hla jsem vûfiit,
Ïe fiekli mé
jméno. Byl to
skvûl˘ pocit
nejen pro mû,
ale i pro v‰ech-
ny s nimiÏ pra-
cuji aktefií na tom
mají svÛj podíl.

Co pro vás tohle vítûzství zna-
mená?

Beru to jako velik˘ úspûch vmojí
dosavadní kariéfie. Vítûzství
v národním kole Eurosongu pro mû
taky znamená velk˘ úkol. Jsem totiÏ
zatím jen na pÛli cesty, teì záleÏí,
jak budu úspû‰ná na Eurovizi. A to

urãitû pfii konkurenci z celé
Evropy nebude jednoduché.

Chci plnû vyuÏít ty ãtyfii
mûsíce, které mû dûlí od
cesty do Bûlehradu,
abych se co nejlépe pfii-
pravila.

Je rozdíl mezi
vystoupením na
k o n c e r t û
a v soutûÏním
klání? Byla jste
více nervózní?

Je v tom vel-
k˘ rozdíl,
vystoupení na
koncertû je
p o h o d o v é
a pfiíjemné,

vÏdycky si to
uÏívám. Eurosong

jsem nebrala úplnû

jako soutûÏní klání, spí‰ jsem si
chtûla zazpívat a pobavit se. Samo-
zfiejmû, Ïe se nervozita dostavila,
protoÏe zpívat Ïivû v pfiímém pfie-
nosu není legrace a mÛÏe se coko-
liv stát. 

Pfiipravovala jste se nûjak spe-
ciálnû?

Trénovala jsem spoleãnû s voka-
listkami a taneãnicemi v divadle
Broadway v Praze. Pro finálov˘
veãer Eurosongu jsme také ‰ili spe-
ciální kost˘my, takÏe jsem nûjak˘
ãas strávila i se svojí stylistkou
u ‰vadleny. 

V této souvislosti se nemohu
nezeptat. Noviny a internetové
stránky k vám byly hodnû kri-
tické. AÈ uÏ co se t˘ká kvality
zpûvu, tak hodnû ,odváÏného‘
obleãení. Jak to vnímáte?

Negativní reakce mû nepfiekva-
pily. Je to pochopitelné. Ostatních
devût soutûÏících má za sebou své
fanou‰ky, ktefií v ten moment byli
zhrzení, Ïe zrovna ten jejich inter-
pret nevyhrál. KaÏdopádnû to nefie-
‰ím a netrápím se tím.

Pokraãování na str. 3

Blansko - Policisté pátrají po
fiidiãi, kter˘ v Blansku v ulici Pofií-
ãí srazil minulou stfiedu chodkyni.
Nehoda se odehrála u kfiiÏovatky
s Ml˘nskou ulicí. Îena ‰la po pfie-
chodu pro chodce ve smûru od láz-
ní. ¤idiã auta pravdûpodobnû ·ko-
da Favorit nebo ·koda Felicia bílé
barvy se nechoval dostateãnû
pozornû a zachytil ji. Îena utrpûla
lehké zranûní a byla o‰etfiena v bla-

nenské nemocnici a následnû pro-
pu‰tûna do domácího léãení. 

Policisté se proto obracejí na
vefiejnost se Ïádostí o pomoc ke
zji‰tûní fiidiãe motorového vozidla.
„Informace k dopravní nehodû rádi
uvítáme na telefonu 974 631 250,
974 631 255 nebo prostfiednictvím
e-mailu: orbksekr@mvcr.cz,”uve-
dl zástupce fieditele blanensk˘ch
policistÛ Zdenûk Grénar. (hrr)

¤idiã srazil chodkyni 
a ujel z místa nehody

pozvánka
Do boskovického kina Panora-

ma zavítá v pátek 8. února delega-
ce k filmu Svatba na bitevním poli.
ReÏisér Du‰an Klein spoleãnû
s herci Josefem Somrem, TaÈjanou
Medveckou, Pavlem Handlem
a Lucií Poli‰enskou pozdraví divá-
ky po skonãení pfiedstavení od 17
hodin. Od 19 hodin pak probûhne
v prostorách kina autogramiáda.
Poté reÏisér s herci slavnostnû
zahájí veãerní promítání filmu
v 19.30 hod. (hrr)
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Prodejnu smíšeného zboží ve Strhařích navštívil zloděj. Do 
prodejny se dostal tak, že rozbil výplň vstupních dveří. S sebou si 
odnesl lihoviny, cigarety a cukrovinky. Majiteli tak způsobil škodu 
asi tři tisíce korun. Za tento ,nákup‘ hrozí pachateli trest odnětí 
svobody až na dvě léta.

Chvilkové nepozornosti využil zloděj v Bukovince. V dopo-
ledních hodinách si vyhlédl nákladní auto, jehož šofér odešel a ne-
zamkl. Z kabiny pak ukradl uložené aktovky a tašky, ve kterých 
byly osobní doklady, platební karty, fi nanční hotovost, klíče, 
stravenky, doklady k jinému vozidlu a různé písemnosti a papí-
ry k podnikání. Majitele tato neopatrnost přišla na asi dvaadvacet 
a půl tisíce korun. 

Řidiče pod vlivem drog nachytali strážci zákona v Blansku. 
Policisté zjistili, že řidič před jízdou požil návykové látky Amfe-
taminy, Metamfetaminy a Canabis. Další jízdu mu proto zakázali. 
Ve správním řízení jej nyní čeká pokuta několik tisíc korun a zákaz 
řízení motorových vozidel.

Nepozornost při vyjíždění z parkoviště v Boskovicích se nevy-
platila čtyřiadvacetiletému řidiči nákladního auta. Ten narazil do 
právě projíždějícího vozidla. Nehoda se obešla bez zranění, škoda 
činí asi třicet tisíc korun. 

Lehkým zraněním skončila dopravní nehoda v Jedovnicích. 
Šedesátiletý řidič osobního auta srazil na přechodu pro chodce 
osmatřicetiletého muže, který právě přecházel silnici. Chodec utr-
pěl lehké zranění, se kterým byl převezen k ošetření do blanenské 
nemocnice. Alkohol byl u řidiče osobního auta vyloučen, u chodce 
byla ale dechová zkouška pozitivní s naměřenou hodnotou 3,19 
promile. Policie věc nadále šetří. 

Až strom zastavil jízdu dvaačtyřicetiletého řidiče jedoucího 
mezi Rájcem-Jestřebí a Žďárem. Při projíždění nepřehledné levo-
točivé zatáčky se ve stoupání lekl protijedoucího vozidla a najel ke 
krajnici. Tam dostal smyk a narazil do stromu. Havárie si nevyžá-
dala zranění. Škoda se však vyšplhala na osmdesát tisíc korun. 

Pohybu v lese se lekl sedmadvacetiletý řidič osobního auta mezi 
Černou Horou a Závistí. Při projíždění levotočivé zatáčky strhl ří-
zení a dostal smyk. Auto následně vyjelo mimo silnici, a tam se 
převrátilo. Řidič utrpěl lehké zranění, se kterým by převezen do 
blanenské nemocnice. Alkohol v dechu policisté vyloučili. Škodu 
na autě odhadli na čtyřicet tisíc korun. 

Šest půllitrů piva a čtyři panáky slivovice si před jízdou dal 
pětačtyřicetiletý řidič osobního auta. Policisté ho stavěli v Doub-
ravici nad Svitavou. V dechu měl 1,61 promile alkoholu. U sebe 
však neměl ani předepsané doklady. Za toto jednání mu nyní hrozí 
vězení až na jeden rok, protože se dopustil trestného činu ohrožení 
pod vlivem návykové látky. 

Policisté nachytali v Blansku dva řidiče, u kterých byl pozitivní 
test na drogy. Nejprve byl v Dvorské ulici kontrolován osmnáctile-
tý řidič osobního auta a později ve Svitavské ulici osmatřicetiletý 
muž za volantem osobního auta. Vzhledem k tomu, že u tohoto 
řidiče bylo důvodné podezření, že se bude vyhýbat přestupkovému 
řízení a nesložil kauci jako záruku, s tím aby se dostavil ke správ-
nímu orgánu k projednání přestupku, bylo mu zabráněno v jízdě 
odtažením vozidla.

Jen hodina stačila zatím neznámému zloději v Jedovnicích, aby 
se dostal do zaparkovaného nákladního auta. Pachatel poškodil zá-
mek předních dveří, které si následně otevřel a z nákladního pro-
storu vozidla ukradl příklepové vrtačky, přímočarou pilu a další. 
Majiteli tak způsobil jen na nářadí škodu téměř čtyřiadvacet tisíc 
korun. Dalších pět tisíc si vyžádá oprava poškozeného auta. Zlodě-
ji hrozí za jeho čin až dva roky vězení.  (hrr)

V Kunčině Vsi chtějí opravit místní komunikace
Pavel Šmerda

K u n č i n a 
Ves – V čele 
Kunčiny Vsi, 
obce, ve které 
bydlí pouze 
pě tač tyř ice t 
lidí, je Jaro-
slav Janeček. 
Podle jeho slov po opravách 
požární nádrže, hasičky, kap-
ličky a vnitřních prostor obcho-
du, které se podařilo realizovat 
v minulých letech, se letos 
v obci chtějí zaměřit přede-
vším na opravu místních komu-
nikací.

 
Můžete se ohlédnout za ro-

kem 2007? Jaký byl v Kunči-
ně Vsi?

Z akcí prospěšných pro obec 
jsme jako každoročně proved-

li úklid po zimním období, ve 
spolupráci s hasiči jsme uspořá-
dali sběr železného šrotu, dělali 
jsme běžnou údržbu. Získali 
jsme také dotaci na dokončení 
fásády obchodu a příslušenství. 
Navíc bohužel nemáme peníze. 

V loňském roce vaši hasi-
či, kteří jsou jedinou složkou 
v obci, oslavili pětadevadesá-
té výročí od svého vzniku. Ale 
to nebyla asi jediná akce...

Co se týká kulturních akcí, 
tam je to o něco lepší než 
v případě investic. Velkou mě-
rou nám s nimi pomáhají cha-
lupáři. Pokud mám být kon-
krétnější, každoročně u nás 
pořádáme masopustní průvod, 
pálení čarodějnic, pouťovou 
zábavu, fotbalové utkání mezi 
svobodnými a ženatými, dět-
ský den a drakiádu. Co se týká 

hasičů, kromě oslav jsme loni 
také světili jejich nový prapor. 
Na Vánoce, přímo na Štědrý 
den, se konalo vánoční setkání 
pod kapličkou, jehož součástí 
byl například zpěv koled. Na 
závěr roku jsme pořádali osla-
vu Silvestra.  

Co letošní rok? Jaké akce 
plánujete?

Nechali jsme si zpracovat 
plán a chceme se pustit do 
oprav místních komunikací. 
Pokud se nám podaří získat 
dotaci, bude se jednat o velkou 
akci. A myslím si, že pro lidi 
hodně důležitou. Samozřejmě 
to nebude levná záležitost, tak-
že si už nebudeme moci ,příliš 
vyskakovat‘. 

Při plánování akcí jste sa-
mozřejmě limitovaní penězi. 

Na počet obyvatel naší obce 
je to přepych. Ráno odjedou 
lidé do práce a děti do školy, 
ale autobusy tady projíždějí 
pořád. A co si budeme nalhá-
vat, většina je prázdných. Ješ-
tě ,horší‘ je situace o víken-
dech. Myslím si, že je to ale 
i případ dalších obcí. Uvítali 
bychom, kdyby místo peněz, 
které se vynakládají na IDS, 
dostala obec prostředky na 
jiné akce. 

Doslova za dveřmi je prezi-
dentská volba. Který z kandi-
dátů se vám jeví jako vhod-
nější?

Není pro mě až tak podstat-
né, jestli vyhraje Klaus nebo 
Švejnar, ale přál bych si, aby to 
byl člověk, který nevidí pouze 
problematiku velkých měst, ale 
také malých obcí. 

Co je ale dále do budoucna 
potřeba udělat v Kunčině 
Vsi?

,Tlačí‘ nás kulturní dům. Vy-
užíváme ho na kulturní akce, ro-
dinné oslavy, děti si do něj chodí 
zahrát stolní tenis, konají se tam 
zábavy i oslavy Silvestra. Po-
třebovali bychom vyměnit okna 

a rozvést topení. Momentálně je 
zcela nevyhovující a nachází se 
pouze v kanceláři obecního úřa-
du. Je třeba opravit sál, včetně 
obložení, rekonstrukcí musí pro-
jít také sociální zařízení. 

Jak jste spokojení s inte-
grovaným dopravním systé-
mem? Obcí denně projíždí asi 
hodně autobusů?

Nová zastávka zatím neprošla
Boskovice – Naprázdno vyšla snaha osadníků z chatové oblasti 

Boskovice – Červený vrch o pořízení autobusové zastávky v blíz-
kosti železničního přejezdu za Boskovicemi směrem na Knínice. 
Podle vedení boskovické radnice by stavba byla příliš drahá. Musely 
by se totiž vykoupit pozemky pro zálivy na zastavování autobusů a 
podobně. 

„Rada záměr nepodpořila, protože náklady na stavbu by byly 
příliš vysoké vzhledem k využití. V lokalitě je jen kolem patnácti 
chat. Jen cena pozemků by se zřejmě pohybovala kolem padesá-
ti tisíc korun. Předběžně propočítané náklady na vlastní stavbu 
obou zálivů by činili šest až sedm set tisíc korun,“ uvedla bosko-
vická místostarostka Jaromíra Vítková. Podle ní by se musel také 
vyrovnat terén násypem a zřídit propustky, nové odvodňovací pří-
kopy a další věci.  (hrr)

Psy už chytat nebudou
Boskovice – V minulosti se o odchyt volně pobíhajících psů ve 

Svitávce starali boskovičtí strážníci. To nyní končí. Město totiž od-
stoupilo od vzájemné dohody. Smlouva byla uzavřena v minulém 
roce na dobu určitou, do provedení odchytu deseti volně se pohy-
bujících psů. 

„Hlavním důvodem je, že strážníci tuto práci nezvládali z časo-
vých důvodů. Dalším pak snaha některých okolních obcí uzavřít 
podobné dohody,“ doplnila informaci boskovická místostarostka Ja-
romíra Vítková.  (hrr)

Řidiči budou pravděpodobně platit také u penzionu Zlatá růže

Boskovičtí připravují novinku
Radim Hruška

Boskovice – Změnu pravidel 
parkování připravují v Bosko-
vicích. Návrh počítá se zave-
dením tak zvaných parkovacích 
karet. Ty by mohli řidiči použí-
vat na všech placených parko-
vištích kromě Masarykova ná-
městí. Karty by se přidělovaly 
na osobu nebo konkrétní auto. 
V prvním případě by řidič za 
roční zaplatil šest tisíc, v dru-
hém čtyři tisíce korun bez daně. 
Město připravuje nově placené 
stání také na parkovišti u penzi-
onu Zlatá růže. O návrhu budou 
rozhodovat boskovičtí radní. 

„Parkovací karty by vydáva-
ly Služby Boskovice a byly by 
roční, pololetní nebo čtvrtlet-
ní. Jejich počet by nebyl nijak 
omezen. Samotná karta však 
nebude znamenat automaticky 
zaručené volné místo. Záro-
veň navrhuji zpoplatnění stání 
v Bezručově ulici u penzionu 
Zlatá růže. Kvůli tomu jsme 
provedli průzkum v okolních 
městech. Výsledkem je, že 
například v Blansku, Svita-
vách, Prostějově či Vyškově 
jsou všechna parkoviště poblíž 
centra placená,“ uvedl jednatel 
společnosti Služby Boskovice 
Milan Strya.

Aby se zabránilo masivnímu 
parkování v okolních ulicích, 

kde se neplatí, mohlo by být 
placení u Zlaté růže spojené 
s vytvořením zón v centru měs-
ta, kde by bylo omezené par-
kování. Stát by tam mohli jen 
držitelé parkovacích karet s tr-
valým pobytem v Boskovicích 
a auta fi rem, která mají v Bo-
skovicích sídlo. Tato karta by 
lidi přišla na sto padesát korun 
a fi rmy na tisícikorunu. Platnost 
by byla neomezená.

„Tímto by všichni návštěv-
níci Boskovic, kteří zde nemají 
trvalý pobyt anebo sídlo fi rmy, 
byli nuceni parkovat na pla-
cených místech a v lokalitách 

vzdálenějších od centra. Vyšlo 
by se tak vstříc občanům Bos-
kovic,“ doplnil Strya. 

Služby Boskovice připravily 
k problematice veřejné jednání, 
kterého se mohli zúčastnit oby-
vatelé Boskovic. Ti ale o mož-
nost podílet se na rozhodování 
města neprojevili valný zájem. 
Přišlo jich jen dvanáct. Po dis-
kuzi se mohli k problematice 
vyjádřit v připraveném dotazní-
ku. Vyplněno a odevzdáno bylo 
jedenáct.

Občané v dotazníku jedno-
značně podpořili zřízení par-
kovacích karet na placených 

parkovištích a zpoplatnění 
parkoviště v Bezručově ulici 
u Zlaté růže. Se zřízením zón 
souhlasilo z devíti, kteří se vy-
jádřili pro zpoplatnění parko-
viště  v Bezručově ulici, sedm 
respondentů, ale s menšími 
odlišnostmi. Občané navrhli, 
aby v zónách mohli parkovat 
jen občané s trvalým pobytem 
v místě zón a fi rmy se sídlem 
v místě zón a karty by musely 
být na registrační značku.

V Boskovicích se pro návštěv-
níky také nově zvětšil počet par-
kovacích míst na Masarykově 
náměstí, protože z náměstí byla 
přemístěna rezidenční stání na 
parkoviště v ulici Kpt. Jaroše 
(u Mountfi eldu, kde už není 
možné bezplatné stání) a do ulice 
U Templu (naproti synagogy).

Zatím není příliš využíváno 
parkoviště v Hradní ulici. ,,Ob-
čané se nemusí bát na parkoviš-
ti zastavit, když je závora dole. 
Zvláště ve všední dny od osm-
nácté do sedmé hodiny ráno 
a o víkendu od sobotní dvanác-
té hodiny do pondělního rána 
do sedmi hodin, kdy je parko-
vání zdarma. Řidič si vyzvedne 
vjezdový lístek, při odjezdu ho 
vloží do pokladny, která napíše 
zaplať nula korun a vydá vý-
jezdový lístek, pomocí kterého 
opustí zdarma parkoviště,“ do-
dal Strya.  

Šebetov – Příprava míst pro 
nové rodinné domy je letošní pri-
oritou vedení Šebetova. Kromě 
nutných výdajů obce a drobněj-
ších akcí to bude jediná větší in-
vestice. Konkrétně se jedná o po-
ložení inženýrských sítí v lokalitě 
Čtvrtě, po pravé straně u příjezdu 
od Knínic. Zájem ze strany sta-
vebníků je podle starosty obce 
Zdeňka Čížka velký. Už je do-
konce vypracovaný i pořadník.

„V lokalitě už stojí některé 
domy, nových parcel může být 
až šest. Zatím ale není možnost 
žádat o dotace. Buď bychom 
našli nějaké řešení, v nejhorším 
případě akci zaplatí obec. Inves-
tice by se pak promítla i do ceny. 
Já jsem si přál, aby bylo všechno 
hotové už loni, ale projektová 
příprava se zdržela. Letos už se 
to musí udělat. Technicky vzato 
není problém sítě zakopat, to je 

otázka dvou měsíců. Ale je nut-
né mít dobrý projekt, aby všech-
no fungovalo,“ uvedl starosta.

Nové bydlení vzniká také v těs-
ném sousedství obecního úřadu. 
Na dokončení tam čeká nový by-
tový dům s tak zvanými startova-
cími byty. Pokud všechno půjde 
podle plánů, tak se bude koncem 
května kolaudovat. 

„Doufám, že ke konci prv-
ního pololetí letošního roku už 
rozdáme dekrety a bude vše fun-
govat. Mimo jiné chceme letos 
také posílit vodovodní přípojku 
pro areál koupaliště, kde je re-
kreační zóna. V loňském roce 
jsme tam měli výpadky vody 
a nemůžeme tolerovat například 
to, že by přišli lidé a nebyly by 
fungující záchodky. Budeme do 
toho investovat asi osmdesát ti-
síc korun,“ dodal starosta Šebe-
tova Čížek.  (hrr)

Šebetovští připravují 
místa pro nové domy

Policisté stavěli
řidiče autobusů 

Blanensko, Boskovicko – Po-
licisté uspořádali další doprav-
ně-bezpečnostní akci. Tentokrát 
se zaměřili na řidiče autobusů. 
Zkontrolovali jich celkem šede-
sát. Ani jeden neřídil s alkoho-
lem v krvi. 

„Odpoledne jsme se zaměřili 
na kontrolu dodržování rych-
losti a ukázněnost chodců. Tam 
už byly výsledky horší. Odha-
lili jsme devětatřicet přestupků, 
za které padly pokuty v celko-
vé výši čtyřiatřicet tisíc korun. 
Jednoho přestupku se dopustil 
i neukázněný chodec. Odhalen 
byl také řidič, u kterého byla po-
zitivní dechová zkouška na al-
kohol s hodnotou 0,25 promile,“ 
uvedl zástupce ředitele blanen-
ských policistů Zdeněk Grénar. 
V následujících dnech čeká na 
řidiče obdobná akce.  (hrr)

Parkoviště. Nově budou moci lidé jezdící do Boskovic využívat 
parkovací karty.  Foto Radim Hruška
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Radim Hru‰ka

Letovice - Unikátní dílo zaãal
pfiipravovat letovick˘ fiezbáfi
a knihkupec Ivo Krajíãek. Za
úkol si dal vytvofiit tak zvanou
Boskovickou epopej. O co se jed-
ná? Bude to velk˘ soubor dfievû-
n˘ch plastik, které budou zná-
zorÀovat povûsti z Boskovic
a okolních mûst. První ãást epo-
peje skládající se ze ãtyfi nebo
pûti plastik budou moci lidé spat-
fiit na pfiipravované v˘stavû
v boskovickém skleníku, která
zaãne patnáctého bfiezna. 

„Ze zaãátku jsem si vybral
jakési základní povûsti napfiíklad
o tom, jak vzniklo mûsto Bosko-
vice a jeho název. Hotová je jiÏ
povûst o Velenovi. Ve zkratce je
o tom, Ïe brnûnsk˘ kníÏe byl na
lovu, zabloudil, spadl z konû
a zranil se. Na‰el ho ptáãník
Velen, donesl ho domÛ a tam ho

o‰etfioval. Ráno ho uãesal sedmi-
zub˘m hfiebenem, podaroval
dubov˘m listím a zavedl ho na
cestu do Brna. KníÏe z vdûãnos-
ti mu daroval kraj kolem Vele-
nova, a on si postavil v Boskovi-
cích hrad. Do znaku mu dal
sedmizub˘ hfieben a dubové lis-
tí. Následovat bude zpracování
povûsti o vzniku jména Bosko-
vic. KdyÏ postavili hrad, tak si
vymysleli, Ïe se bude jmenovat
podle toho, co fiekne první ãlo-
vûk, kter˘ do nûho pfiijde. Byla to
Velenova Ïena a podle tradice ‰la
bosá a zakopla pfied hradem
o kámen. Zanadávala a fiekla, Ïe
uÏ nebude chodit bosko více.
A tak vznikl souãasn˘ název,”
popsal Ivo Krajíãek.

Kolem Boskovické epopeje
se navíc zaãíná rodit dal‰í zají-
mav˘ projekt. V Boskovicích by
mohlo vzniknout centrum, kde
by se pfiedstavoval cel˘ region.

Kromû Boskovické epopeje by
tam mohly b˘t napfiíklad vyfie-
zané zámky a hrady i se ‰lech-
tick˘mi erby a podobnû. Ná-
v‰tûvníci by se podívali a nasbí-
rali by si na jednom místû inspi-
raci k dal‰ím v˘letÛm. Centrum
by podle Krajíãka bylo interak-
tivní. Dala by se k nûmu pfiipojit
napfiíklad pÛjãovna kol a podob-
nû. 

„Boskovice jsou uÏ nûkolik set
let centrum regionu, tak proã
v nich nevybudovat turistické
centrum. Peníze by se na to daly
sehnat z grantu, a pokud by se
sdruÏila mûsta regionu a dala se
dohromady, tak by z toho mohla
mít docela velk˘ uÏitek. Pracuji
na projektu. Pokud seÏenu ales-
poÀ jednoho velkého sponzora,
tak se to povede. Plastiky udûlám
bûhem tfií let, takÏe by projekt ‰el
spustit bûhem jednoho roku,”
dodal Krajíãek. 

¤ezbáfi Krajíãek pfiipravuje boskovickou epopej

¤ezbáfi. Ivo Krajíãek s jednou ze sv˘ch plastik. Foto Radim Hru‰ka

SoutûÏ o ãtyfii vstupenky
na divadelní pfiedstavení

Nebyla to Pátá, byla to Devátá je název divadelního pfiedsta-
vení, které se uskuteãní v pondûlí 11. února od 19.30 hodin v sále
Okresního soudu v Blansku. V úsmûvné komedii plné mistrn˘ch
dialogÛ a hereck˘ch v˘konÛ o zaãátku a konci jednoho man-
Ïelského trojúhelníku se divákÛm pfiedstaví Jana ·vandová,
Josef Carda a Rudolf Hru‰ínsk˘. ReÏisérem pfiedstavení je Jifií
Menzel. 

Ve spolupráci s organizátorem akce jsme pro vás pfiipravili
ãtyfikolovou soutûÏ o celkem ãtyfii vstupenky na toto pfiedstave-
ní. Ve 4. kole je va‰ím úkolem správnû odpovûdût na následují-
cí otázku.

Jak se jmenoval pofiad,
ve kterém získal nejvût‰í popularitu Josef Carda?

Odpovûdi pi‰te na adresu Zrcadlo Blanenska a Boskovicka, nám.
Svobody 2, 678 01 Blansko, nebo na e-mail redakce.zrcadlo@
centrum.cz  do 8. února. Ze správn˘ch odpovûdí vylosujeme v˘her-
ce vstupenky. Pokud nevíte odpovûì nebo nechcete soutûÏit, líst-
ky si mÛÏete zajistit na telefonním ãísle 723 089 842, na e-mailu
lubomir.rek@post.cz nebo v blanenské informaãní kanceláfii Blan-
ka. Dal‰í informace získáte na www.lrsk.cz. (zbb)

V˘tûÏek aukce pÛjde na 
stavbu dûtského hfii‰tû

Pavel ·merda

Rájec-Jestfiebí - Okolo dva-
ceti tisíc korun se podafiilo vybrat
na aukci prací dûtí z matefiské
azákladní ‰koly, rájeck˘ch obãa-
nÛ adûl v˘tvarníkÛ, která se kona-
la v knihovnû v Rájci-Jestfiebí.
Jejím cílem bylo podle organizá-
torÛ z obãanského sdruÏení Za
rozvoj mûsta získat peníze na
v˘stavbu dûtského hfii‰tû. 

„V únoru loÀského roku jsme
zaloÏili obãanské sdruÏení. Jeho
cílem je realizovat vûci, které
u nás zatím schází. Jako první
jsme se zamûfiili na dûtské hfii‰tû.
Musíme na nû sehnat peníze. Zís-
kali jsme uÏ dotaci z Jihomorav-
ského kraje ve v˘‰i 120 000 Kã,

prostfiedky sháníme od sponzorÛ,
ale také pofiádáme rÛzné akce.
Aby lidé vûdûli, Ïe nesedíme
s rukama v klínû a neãekáme, Ïe
nám nûkdo nûco dá, ale snaÏíme
se i sami získávat finance,” fiekla
ãlenka obãanského sdruÏení
Romana Synakieviczová. 

Na v˘stavbu hfii‰tû potfiebují
Rájeãtí ãtyfii sta tisíc korun, nyní
mají pfiibliÏnû polovinu. „Hfii‰tû
musí b˘t postaveno do konce
ãervna leto‰ního roku, abychom
nepfii‰li o dotaci. Pfiedpokládáme
tedy, Ïe pokud v‰echno pÛjde
dobfie, mohli bychom v tomto ter-
mínu otevírat,” doplnila Synaki-
eviczová s tím, Ïe pozemek na
v˘stavbu se nachází za hasiãkou
v Rájci. Jedná se o oplocenou

zahradu, ve které je vodácká klu-
bovna. „Celou zahradu chceme
osázet jednotliv˘mi prvky, uÏ je
máme vybrané. Sestaveny budou
do tvaru korábu, protoÏe hfii‰tû
bude sousedit s rybníkem afiekou,
tak aby v‰e ladilo sokolím. Mohu
prozradit, Ïe chybût tam nebude
malá lezecká stûna, skluzavka
a houpaãka,” vysvûtlila ãlenka
sdruÏení, které se ani po zvládnutí
této akce urãitû nebude nudit.
„PlánÛ máme hodnû, ale je to
o penûzích. Pokud zvládneme
tohle, chvíli si oddychneme
a pojedeme dál. Rádi bychom
totiÏ v Rájci-Jestfiebí udûlali pro
vût‰í dûti rampy na in-line brusle
a skateboardy,” dodala Romana
Synakieviczová.

Pofiádáte 
zajímavou akci?

Volejte na telefonní ãísla
516 410 243, 774 408 399

MuÏ pfiecenil
svoje síly 

a havaroval 
Lysice - Dvû zranûní si vyÏá-

dala dopravní nehoda na silnici
I/43 u Lysic. Sedmapadesátilet˘
fiidiã Hyundai Coupé tam pfiece-
nil své síly a na horizontu v pra-
votoãivé zatáãce dostal smyk.
Pfiejel do protismûru, kde boãnû
narazil do Alfy Romeo. Na mís-
tû zasahovali profesionální hasi-
ãi, ktefií museli vypro‰Èovat lidi
z obou aut. V Hyundai utrpûl její
fiidiã stfiednû tûÏké zranûní
a v druhém autû se lehce zranila
ãtyfiicetiletá spolujezdkynû. Poli-
cisté na místû vylouãili alkohol
v krvi fiidiãÛ a ‰kodu odhadli na
tfii sta dvacet tisíc korun. (hrr)

reakce
V t˘deníku Zrcadlo Blanenska

a Boskovicka bylo dne 22. ledna
2008 vãlánku „Rozkol ODS vKun-
‰tátû, devût ãlenÛ odchází pryã”
napsáno mimo jiné vyjádfiení pana
starosty Pavla Göpferta.

Pan starosta uvádí, Ïe se domní-
vá, Ïe jde o osobní mstu rodiny
Nechutovy. Dále vãlánku uvedl, Ïe
jsem sbíral podpisy proti slouãení
‰koly a ‰kolky v Kun‰tátû a tím se
stavím proti starostovi, kterého
jsem navrhoval. Za toto bych si
podle pana starosty zasluhoval
dÛtku (asi od ODS). 

Toto jeho tvrzení je naprosto lÏi-
vé, podpisy jsem nesbíral ake slou-
ãení ‰koly a ‰kolky jsem se nikde
a nikdy nevyjadfioval. PonûvadÏ
uvefiejnûní lÏivého v˘roku pana
Göpferta se dot˘ká cti a dÛstojnos-
ti mé osoby a mojí rodiny, Ïádám
o uvefiejnûní mého stanoviska. Po
panu starostovi Göpfertovi za jeho
leÏ budu Ïádat písemnou omluvu.

Ing. Zdenûk Nechuta

SoutûÏ. Blanenské gymnázium uspofiádalo druh˘ roãník soutûÏe
v fie‰ení sudoku. Akce se zúãastnilo ve dvou vûkov˘ch kategoriích
tfiicet dívek a chlapcÛ, z toho asi polovina byla z pofiádající ‰koly.
V˘sledky, mlad‰í: 1. Anna âerná (Z· Jedovnice), 2. Martina Tichá
(Gymnázium Blansko), 3. Veronika Kubíková (Z· Jedovnice). Star-
‰í: 1. Lenka Hrouzová, 2. Anna Nesrovnalová, 3. Eva Martinková
(v‰echny Gymnázium Blansko). Text a foto Gymnázium Blansko

Sudoku na gymnáziuFotograf Vojtûch Sehnal: I za humny je hezky
Blansko - Cel˘ únor je ve

v˘stavní síni Mûstské knihovny
v Blansku k vidûní v˘stava foto-
grafií. Pod názvem Mikro a mak-
ro pfiíroda své snímky pfiedsta-
vuje blanensk˘ fotograf Vojtûch
Sehnal.

„Moje bliÏ‰í seznámení s foto-
grafováním spadá do doby, kdy
mi bylo asi tak patnáct let. První
fotoaparát, hodn˘ toho jména,
jsem dostal od rodiãÛ, kdyÏ uÏ
jsem byl na prÛmyslovce. Asi si
uvûdomili, Ïe z mé strany jde uÏ
o váÏnûj‰í zájem,” vzpomíná
fotograf na dobu, kdy dostal
Zenit E. Tehdy si sám filmy
vyvolávat a dûlal z nich 
fotografie. TotéÏ se pokou‰el
i s barevnou fotografií, coÏ v‰ak
bylo technicky, finanãnû i pro-
storovû nároãné.

„Po krátké pauze jsem se pfied
sedmi lety opût k fotografování
vrátil. Star˘ Zenit uÏ není v akci,
ale své nejoblíbenûj‰í tematice
jsem se nezpronevûfiil. Fotogra-

fuji pfiírodu a krajinu. V posled-
ní dobû, a má na tom podíl i lep-
‰í fotografické vybavení, se
vûnuji i makro fotografiím.
Dávám pfiednost opût pfiírodním
námûtÛm. Kvûtiny, brouci,

mot˘li, to mne více fascinuje neÏ
aranÏované snímky,” uvádí Voj-
tûch Sehnal s tím, Ïe detaily
v pfiírodû, kter˘ch si ãlovûk
mnohdy ani nev‰imne, jsou ãas-
to daleko zajímavûj‰í, barevnûj-

‰í a bizarnûj‰í, neÏ bychom pfied-
pokládali.

Prakticky v‰echny fotografie,
které si mÛÏete v knihovnû pro-
hlédnout, vznikly v bezprostfied-
ním okolí Blanska. „Chtûl jsem
ukázat, Ïe i hodnû blízko kolem
nás lze najít pûkné a zajímavé
vûci. Îe i za humny je skuteãnû
hezky,” vysvûtluje fotograf s tím,
Ïe ,nejvzdálenûj‰í‘ fotografie
vznikly kolem Bofiitova ãi Kozá-
rova, kam rád jezdí s junáky na
v˘lety. Dal‰ím koníãkem Vojtû-
cha Sehnala je rodinn˘ automo-
bil ,brouk‘, s nímÏ vyráÏí s rodi-
nou na v˘lety, kde hledá inspira-
ci. „Je to autíãko více neÏ ãtyfii-
cet let staré, ale jezdí pofiád
dobfie, je to ná‰ rodinn˘ klenot,”
fiíká s p˘chou majitel, kter˘ se
mimo jiné v minulosti vûnoval
aktivnû i stfielbû z historick˘ch
zbraní. „Mám stejn˘ sen jako
v‰ichni v této branÏi. Vyfotogra-
fovat nûco, co bude ,bomba‘,”
fiíká Vojtûch Sehnal.       (ama)

Autor. Vojtûch Sehnal na páteãní vernisáÏi v blanenské knihovnû.
Foto Marta Antonínová 

Pokraãování ze str. 1
Dalo se to ãekat, protoÏe jsem se

s pomluvami a závistí nesetkala
poprvé. Pro mû je dÛleÏité, Ïe mi
posluchaãi a diváci poslali nejvíce
hlasÛ, protoÏe se jim píseÀ Have
Some Fun líbí. To dokazuje i to, Ïe
se stala nejhranûj‰í písní od ãeské
zpûvaãky v roce 2007 a taky se
píseÀ drÏela na pfiedních pfiíãkách
v ãesk˘ch rádiov˘ch hitparádách.  

Co v‰echno musíte absolvovat,
neÏ pojedete do Bûlehradu?

Tereza Kerndlová mífií na soutûÏ do Bûlehradu
Mám nav‰tívit je‰tû nûkteré státy,

kde bych mûla vystoupit jako host
na jejich národním kole, ale kde
a kdy to bude, je zatím v jednání.
KaÏdopádnû neÏ pojedu do Srbska,
chci chodit nûkolikrát t˘dnû zpívat,
a taky na angliãtinu, abych se bez
problémÛ sama v Srbsku domluvila
bez pfiekladatelky. Budeme se pro-
stû pfiipravovat, abychom v Bûle-
hradû pfiedvedli co nejlep‰í v˘kon.  

UÏ víte, co vás tam ãeká?
Dva dny zkou‰ek a generálek

a nûjaké tiskové konference. Ale
je‰tû si asi ani je‰tû nedokáÏi pfied-
stavit, co v‰echno mû tam ãeká.
Myslím, Ïe to nebude vÛbec jedno-
duché a pÛjde tam opravdu o hod-
nû. Je to pfiím˘ pfienos, kde kaÏd˘
z 43 státÛ musí ve tfiech minutách
ukázat, co v nûm je, zaujmout Evro-
pu a naplno vyuÏít tuhle ‰anci, kte-
rá mÛÏe pfiijít jen jednou za Ïivot.
Jsem ‰Èastná, Ïe jsem dostala ‰anci
si tam zazpívat a i za to, Ïe mû uvi-
dí pfies sto miliónÛ divákÛ po celé
Evropû.

Pfiem˘‰lela jste, jak tam bude
vypadat va‰e vystoupení. Bude
stejné jako v národním finále?

Úplnû stejné nebude. MÛÏeme
je‰tû vylep‰it spoustu vûcí, jako je
napfiíklad pozadí na pódiu, pyro-
techniku, rÛzné koufiové efekty.
Urãitû budou nûkteré vûci jinak.  

Co byste na závûr vzkázala
sv˘m fanou‰kÛm?

Dûkuju vám za va‰e hlasy a drÏ-
te mi pûsti na Eurovizi. Mûjte se
fajn a uÏívejte si Ïivota.
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SoutûÏ aerobik mlad˘ch. V hale ASK Blansko se v úter˘ 5. úno-
ra od 8.30 hodin koná dvanáct˘ roãník regionální soutûÏe Aerobik
mlad˘ch. SoutûÏí se v kategoriích I - dívky a chlapci 6 - 8 let, II - dív-
ky a chlapci 9 - 10 let, III - dívky a chlapci 11 - 12 let, IV - dívky
a chlapci 13 - 14 let, V - dívky a chlapci 15 - 17 let. Prezentace je od
8 do 8.20 hodin pro I. a II. kategorii, od 9 do 9.30 hodin pro III., IV.
a V. kategorii. Hodnotí se provedení, schopnost zachytit pfiedvedené,
prezentace, vzhled, síla a flexibilita. (zpr)

Seznámení s bojov˘m umûním. Oddíl Kodokan Judo, Jiu Jitsu
a Tradiãní Karate Do pfii DDM Letovice pofiádá ke svému devûta-
dvacátému v˘roãí vzniku v mûsíci únoru Dny otevfien˘ch dvefií. Ode-
hrají se vÏdy ve stfiedu od 16.30 do 19 hodin a v pátek od 16.30 do 18
hodin v tûlocviãnû Z· Komenského Letovice. Pfiijít podívat se mohou
v‰ichni zájemci o bojová umûní, judo a sebeobranu. V rámci dnÛ otev-
fien˘ch dvefií si mohou zdarma zatrénovat pod vedením kvalifikova-
n˘ch trenérÛ. Dal‰í informace jsou na stránkách http://budolet.radi-
osweb.org nebo na tel. 736 695 908. (hrr)

Sbírka ‰atÛ a vûcí. Pravidelnou sbírku obno‰eného ‰atstva a dal-
‰ích vûcí pofiádá Farní charita v Letovicích. Lidé mohou kaÏdou sobo-
tu vÏdy mezi devátou a desátou hodinou do areálu Letostroje (pro-
story b˘valé ordinace MUDr. Dvofiáka) pfiinést ãisté apouÏitelné odû-
vy, prádlo, nové boty, ‰kolní bra‰ny, ta‰ky, kabelky, hraãky, ‰kolní
a hygienické potfieby. Ostatní pfiedmûty je nutné konzultovat na tele-
fonu 516 474 303 (paní Sedláãková). V‰echny pfiedmûty by mûly b˘t
zabalené do pevn˘ch krabic, pfiípadnû pevn˘ch pytlÛ. (hrr)

Dûtská porta v Doubravici. Kulturní dÛm v Doubravici nad Svi-
tavou bude v sobotu 9. února od 13.30 hod. hostit jedenadvacát˘ roã-
ník Dûtské porty. SoutûÏit se bude v kategoriích skupin do 14 let a 15
aÏ 18 let. Skupinu mÛÏe doprovázet jeden star‰í ãlen, kter˘ ale nesmí
zpívat. KaÏdá skupina zahraje nejménû dvû a nejv˘‰e tfii soutûÏní pís-
nû. V˘kony bude hodnotit odborná porota. Pfiihlá‰ku do soutûÏe je tfie-
ba zaslat do 6. února na adresu Jan Dressler, Komenského 173, 679 02
Rájec-Jestfiebí nebo emailem na adresu eximo@email.cz. (hrr)

Chovatelská v˘stava. ZO âSCH Ole‰nice pofiádá ve dnech 8. aÏ
9. února 3. zimní prodejní v˘stavu králíkÛ, holubÛ a exotÛ v chova-
telském areálu v Ole‰nici. Vefiejnost se mÛÏe pfiijít podívat v pátek od
12 do 18 a v sobotu od 8 do 14 hodin. Na místû bude zaji‰tûno obãer-
stvení a malá tombola. Pofiadatelé zvou v‰echny chovatele, kter˘m se
nask˘tá moÏnost doplnit si své chovy o kvalitní zvífiata i z okresÛ Îìár
a Svitavy. Pfiípadné informace na telefonu 732 747 128. (hrr) 

Tajemství a záhady v knihovnû. Arno‰t Va‰íãek bude besedovat
v úter˘ 12. února v 18 hodin v prostorách mûstské knihovny v Blan-
sku. Spisovatel, cestovatel a scénárista vychází ve sv˘ch knihách pfie-
dev‰ím z osobních zku‰eností. Pfii v˘pravách za neodhalen˘mi tajem-
stvími na‰í planety nav‰tívil jiÏ pfies osmdesát zemí na pûti kontinen-
tech. Pfiedmûtem jeho zájmu jsou pfiedev‰ím nerozlu‰tûné archeolo-
gické nálezy, nevysvûtlitelné úkazy, tajemné jevy a legendy naznaãující
kontakty s jin˘mi svûty. Do svûta záhad se s ním mÛÏete podívat na
besedû, která bude doplnûna unikátními videozáznamy. (p‰)

Koncert Kruhu pfiátel hudby. UÏ pát˘ koncert Kruhu pfiátel hud-
by se uskuteãní ve stfiedu 6. února od 18 hodin v Kulturním domû
v Letovicích. Tentokrát pod názvem Tango Milonguero & The Best
Of Tango Argentino. Vystoupí: Pavla Jahodová - violoncello, Petr
Zámeãník - akordeon, Luká‰ Krejãí - perkuse, Vicemistfii âR a Evro-
py Gabriela a Petr Neãasovi - tanec, Vítûzslav Novák - tanec. Brnûn-
ská hudební formace Tango Milonguero se sv˘mi hosty pfiedstaví
to nejlep‰í z argentinského a uruguayského tanga nueva. Zazní sklad-
by Astora Piazzolly, Luise di Matea, Celsa Machada a dal‰ích jiho-
americk˘ch autorÛ tohoto v posledních letech stále populárnûj‰ího
Ïánru. (zpr)

Domino pofiádá v˘stavu. Dal‰í v˘stava zaãíná v letovické galerii
Domino. Ivana ·krancová tam pfiedstaví malovan˘ textil a sklo. Ver-
nisáÏ se koná v pátek 8. února v 17.30 hodin, prÛvodní slovo pfiedne-
se sama autorka. V kulturním programu se pfiedstaví ve hfie na flétnu
Michaela Koudelková. V˘stava bude pfiístupná do 4. bfiezna vÏdy
v pondûlí aÏ pátek od 9 do 15 hodin, v sobotu od 9 do 11 hodin a v nedû-
li od 14 do 17 hodin. (p‰)

Miroslav Zapletal v galerii. Obrazy mladého zaãínajícího malífie
Miroslava Zapletala, kterého silnû upoutala severská mytologie, si
mÛÏete prohlédnout od 8. do 29. února v blanenské Galerii Ve VûÏi.
V˘stava s názvem Severská mytologie v obrazech je otevfiena ve stfie-
du, v pátek a v nedûli od 13 do 17 hodin. 

Pracovní noc v Ulitû. ·mirglovat, natírat, vrtat, ‰roubovat, malo-
vat, vyplétat, k tomu snad pfiibude i nûjaká ta legrácka, vtip, úsmûv
a dobr˘ pocit z udûlané práce. To v‰e bude souãástí Pracovní noci,
která se koná 8. aÏ 9. února v blanenském klubu Ulita. (zpr)

Dvofiák a Bieber pfiedstaví mot˘ly. V˘stava na‰ich i exotick˘ch
mot˘lÛ ze sbírek Jana Dvofiáka a Lubomíra Biebera se uskuteãní od
8. do 28. února v rájecké knihovnû. V nedûli 10. a 17. února bude od
15 hodin navíc Jan Dvofiák pfiedná‰et na téma Mot˘li a pfiíroda. V˘sta-
va je otevfiená v pondûlí a ãtvrtek od 9 do 18 hodin, v úter˘, stfiedu
a pátek od 9 do 15 hodin a v nedûli od 14 do 17 hodin. (p‰)

V˘stava Tomá‰e Smetany. V Galerii mûsta Blanska se od 9. úno-
ra do 9. bfiezna uskuteãní v˘stava Tomá‰e Smetany pod názvem Bota
po mamince, svatební skleniãky a popelníãek tatínka z doby, kdy
koufiil. Na akci náv‰tûvníci uvidí jeho kreslené dílo komplexnû
a v takové ‰ífii, v jaké jej zatím nebylo moÏno zhlédnout. Objeví se
zde dosud nevystavené práce, ale nebudou chybût ani portréty umûl-
cov˘ch pfiátel Václava Stratila ãi Jana Merty, jeÏ se vyznaãují, podob-
nû jako jeho ostatní díla, mimofiádnou aÏ psychotickou precizností.
Úvodní slovo na vernisáÏi, která se uskuteãní v sobotu 9. února od
17 hodin, pronese malífi Jan Merta, kter˘ ji pojme jako otevfienou
besedu s náv‰tûvníky. (zpr)

Galakoncert Komorního orchestru. Slavnostní galakoncert
Komorního orchestru mûsta Blanska u pfiíleÏitosti 30. v˘roãí jeho
vzniku se uskuteãní v nedûli 10. února od 18 hodin v sále Dûlnické-
ho domu. Dirigent: Gabriel RovÀák, sólisté: Lada Fedorová j. h. -
housle, Eva Neãasová - soprán, Zdenûk Krupica - baryton. Spolu-
úãinkuje Bratislavsk˘ chlapãensk˘ sbor a studenti JAMU. (zpr)

tipy pro vás Zamûfiíme se na v˘stavbu inÏen˘rsk˘ch sítí, fiíká Alena Krist˘nová

V LipÛvce pfiibudou nové domy
Pavel ·merda

LipÛvka - Osmadvacet nov˘ch
rodinn˘ch domkÛ vyroste v nej-
bliÏ‰í dobû v lokalitû Horky
v LipÛvce. Vedení obce si proto
na leto‰ní rok stanovilo jasn˘ cíl.
Vybudovat v tomto místû inÏe-
n˘rské sítû. 

„Zavedeme tam vodu, udûláme
kanalizaci a plyn. Lidé zaãínají sta-
vût, takÏe sítû potfiebují mít nutnû
hotové. BohuÏel na akci nemÛÏe-
me Ïádat o Ïádnou dotaci, takÏe uÏ
druh˘m rokem v na‰em rozpoãtu
‰etfiíme, abychom na ni mûli dosta-
tek prostfiedkÛ,” fiíká starostka Ale-
na Krist˘nová s tím, Ïe témûfi
v‰echny pozemky jsou uÏ prodané. 

To ale není ani zdaleka jediná
vûc, která se letos v obci usku-
teãní. V plánu mají LipÛveãtí také
nasvícení alespoÀ jednoho pfie-
chodu pro chodce. „Pfiedev‰ím ve
veãerních, noãních a brzk˘ch ran-
ních hodinách je to hodnû nebez-
peãné místo. Lidé tam nejsou
témûfi vidût. AlespoÀ nûco udûlá-
me, neÏ se doãkáme R 43 a zklid-
nûní dopravy,” usmívá se starost-
ka, která v této souvislosti podo-
tkla, Ïe ¤editelství silnic a dálnic
má na leto‰ní rok od vlády slíbe-
no dvacet miliónÛ korun na
v˘stavbu velkého kruhového
objezdu u LipÛvky. „Podle m˘ch
informací ale na tuto akci nejsou
silniãáfii pfiipraveni projektovû.

Pokud by to nestihli, mÛÏe hrozit,
Ïe o peníze pfiijdou. Jinak co se
t˘ká provizorního kruhového
objezdu, kter˘ tady máme, urãitû
zlep‰il dopravní situaci ve smûru
od Blanska, obcí fiidiãi obãas také
projíÏdûjí pomaleji. Ale to pfiede-
v‰ím z dÛvodu, Ïe ve ‰piãce se
tvofií od Brna i Svitav kolony.
Pokud se podafií vybudovat sta-
bilní kruhov˘ objezd, kter˘ má
b˘t dvouproudov˘, urãitû se situ-
ace je‰tû zlep‰í,” doplÀuje Kris-
t˘nová. 

Vedení obce nazapomíná ani na
‰kolu, kterou ãeká vût‰í rekon-
strukce. V plánu je v˘mûna oken,
oprava elektriky a stfiechy. „·ko-
la byla otevfiena v roce 1961 a od

té doby jsou tam pÛvodní okna.
Obãas nám do budovy zatéká.
Elektrika zase nestíhá souãasn˘
provoz. Na akci chceme poÏádat
o peníze z Programu obnovy ven-
kova. Uvidíme, kolik se nám
podafií získat. Rádi bychom totiÏ
starou budovu také zateplili,” pfii-
znává starostka. 

Z dal‰ích akcí jmenovala opra-
vy nûkter˘ch místních komuni-
kací a vefiejného osvûtlení. Spo-
leãnost E.ON provádí v obci
v˘mûnu star˘ch stoÏárÛ elektric-
kého vedení, LipÛveãtí také spou-
lupracují se správou a údrÏbou
silnic na opravách kanalizace
a silnice druhé tfiídy ve smûru na
Ti‰nov.

Pavel ·merda

Lysice - Více neÏ ãtyfiicet dûtí se
sv˘mi rodiãi dorazilo v leto‰ním
roce na zápis prvÀáãkÛ do Základ-
ní ‰koly v Lysicích. „Stejnû jako
v minul˘ch letech jsme zápis poja-
li trochu pohádkovû. Dûti na jed-
notliv˘ch stanovi‰tích provázeli
král, vodník, ãert, ‰a‰ek a princez-
na. JelikoÏ se nám ale v posledních
letech akce hodnû protahovala apro
dûti i rodiãe to bylo nároãné, chtûli
jsme ji dát trochu vût‰í spád. Budou-
cí prvÀáãci znovu nav‰tívili pût sta-
novi‰È, ale na v‰ech se jim tentokrát
vûnovali dva uãitelé nebo uãitelky.
V Ïádném pfiípadû jsme nechtûli
tyto slavnostní chvíle odb˘t, to urãi-
tû ne, ale snaÏili jsme se, aby netr-
valy tak dlouho. Snad v tomto smû-
ru byl tedy leto‰ní zápis trochu jin˘,
ale co se t˘ká atmosféry a plnûní
úkolÛ, tam se témûfi nic nezmûni-
lo,” uvedl fieditel ‰koly Zdenûk
Bur˘‰ek. 

Uãitelé v jednotliv˘ch tfiídách
zji‰Èovali pfiedev‰ím základní
dovednosti budoucích prvÀáãkÛ.
Tedy jak dûti mluví, jak jsou
pohybovû zdatní, jak dokáÏí
namalovat postavu aj. „Nezajímá
nás, jestli umí dítû psát nebo poãí-

tat, to se nauãí ve ‰kole, ale snaÏí-
me se zjistit jeho zralost. VÏdyc-
ky fiíkám, Ïe z hlediska pfiiprave-
nosti dítûte na ‰kolu jsou dÛleÏité
dvû vûci. Za prvé samoobsluÏnost,
tedy jak se dokáÏe rychle oblékat,
zavázat si boty, za druhé pak fieã.

Velk˘ den. Budoucí prvÀáãci pfii‰li minul˘ t˘den k zápisu do
Základní ‰koly v Lysicích. Foto Pavel ·merda

V tomto smûru máme v posled-
ních letech trochu negativní zku-
‰enosti. Je to asi dáno i dobou, kdy
rodiãe nemají na svoje potomky
tolik ãasu jako dfiíve, kdy si s nimi
pfiece jen více povídali. Na druhé
stranû je tfieba fiíct, Ïe pfii zápise
vidíme momentální zralost dítûte,
které má pfied sebou do nástupu do
‰koly je‰tû více neÏ pÛl roku v˘vo-
je. A to je v jeho Ïivotû dlouhá
doba. TakÏe kdyÏ se mu nûco nyní
nepovede, v záfií mÛÏe b˘t v‰ech-
no jinak. A to se t˘ká tfieba právû
fieãi,” pfiipojuje Bur˘‰ek.

Do první tfiídy nastoupí v záfií
v Lysicích více neÏ ãtyfiicet ÏákÛ.
„Pfiesné ãíslo je‰tû nevím, budou
tam moÏná nûjaké odklady, ale
ideální poãet je okolo dvaadvace-
ti na jednu tfiídu. A to jak z hledis-
ka vzdûlávání, tak z dÛvodu finan-
cí,” fiekl fieditel s tím, Ïe momen-
tálnû má ‰kola 514 ÏákÛ a patfií tak
co se poãtu t˘ká mezi nejvût‰í
v na‰em regionu.

Ve ‰kole pfiivítali budoucí prvÀáãky

Lipovec - Lipoveãtí pfiem˘‰lí
o podání tfií projektÛ na získání
penûz z evropsk˘ch fondÛ. Prv-
ním z nich je ãistírna odpadních
vod, druh˘m rekonstrukce
matefiské ‰kolky. „Budova z roku
1972 ji velice potfiebuje. Ener-
getické ztráty. PÛvodní okna,
rozvody, v‰e dochází. Elektfiina,
voda, topení. V nejhor‰ím stavu
je kuchynû,” rekapituluje staros-
ta Franti‰ek Kopfiiva, podle

nûhoÏ je to poslední obecní
objekt, kter˘ potfiebuje radikál-
nûj‰í opravu. „Ostatní se uÏ
podafiilo dát do stavu podle
na‰ich pfiedstav,” fiíká. Tfietím
projektem jsou komplexní úpra-
vy vefiejn˘ch prostranství. 

Kdyby se mûlo stanovit pofiadí
dÛleÏitosti? „Já osobnû si myslím,
Ïe ãistírna není aÏ tak podstatná.
Zní to moÏná podivnû. Obec ale
nemá na svém katastru v˘razné-

ho zneãi‰Èovatele, povolení
k vypou‰tûní stále máme. V˘sled-
ky rozborÛ vody nejsou ‰patné,”
zamyslel se Kopfiiva. Podle nûj by
to znamenalo zadluÏení obce na
mnoho let. „Kdyby záleÏelo na
mnû, pofiadí bych obrátil, centrál-
ní ãistírna podle mého názoru
není akutní. V˘chodiskem by
mohly b˘t miniãistiãky u novû
stavûn˘ch objektÛ,” nabízí fie‰ení
starosta. (bh)

âistírna by v˘raznû zadluÏila obec

Dûti poslouchaly pohádky a pak si vyrábûly dárky

Akce. Dûti poslouchají pohádku v rájecké knihovnû. Foto Pavel ·merda

Rájec-Jestfiebí - Do celore-
publikové akce âesko ãte dûtem,
která má za cíl povzbudit dûtské
ãtenáfiství, se v lednu zapojila také
rájecké knihovna. „UÏ v záfií jsme
oslovili ãtyfii b˘valé paní uãitel-
ky, zda-li by nám nepfii‰ly pfieãíst
pohádku. V‰echny mají vnouãa-
ta, vûdí co se jím líbí, takÏe si
samy vybraly nûco, ãím by dûti
zaujaly,” prozrazuje vedoucí
rájecké knihovny Pavla ·amoni-
lová s tím, Ïe aby dûtem akci je‰-
tû více zatraktivnily, doplnily
dvacetiminutové ãtení v˘robou
drobn˘ch dárkÛ. „KaÏd˘ si tak
i nûco odnesl domÛ. Jednou dûti
lepily mochomÛrku, podruhé
modelovaly zvífiátka, poté sklá-
daly puzzle nebo vyrábûly Smo-
líãka,” doplnila ·amonilová.

Zatímco na první termín dora-
zilo do knihovny ‚jen‘ ‰estnáct
dûtí, na dal‰í tfii uÏ to bylo kolem
tfiiceti. „Vzhledem k prostoru, kte-
r˘ tady máme, je to tak akorát.
Vût‰inou se jednalo o dûti ve vûku
od dvou a pÛl roku. Co mû tû‰í, Ïe
akce mûla velmi dobr˘ ohlas.
Maminky byly rády, protoÏe v tuto
roãní dobu nemají se sv˘mi
potomky kam jít. Dûti se setkaly
se sv˘mi kamarády, poslechly si
pohádku, mohly si nûco vyrobit,
pohrát si, rodiãe zase popovídat.
Nûkdo tady byl pÛl hodiny, jin˘
i dvû hodiny,” vysvûtlila ·amoni-
lová. 

Vzhledem k úspûchu chtûjí
Rájeãtí akci zopakovat je‰tû
v bfieznu. Vûnovaná bude pravdû-
podobnû Karlu âapkovi a jeho pro
dûti nejoblíbenûj‰í kníÏce O pej-
skovi a koãiãce, na závûr pak plá-
nují vystoupení kouzelníka nebo
divadelní pfiedstavení. (p‰)
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Vavřinečtí budou brzy pít 
kvalitní blanenskou vodu

Vavřinec – Přípravy na vybudování vodovodní přípojky, která 
umožní občanům Vavřince pít kvalitní vodu z Blanska, pokračují. 
„Momentálně jsou ve fázi, kdy řešíme souhlas majitelů pozemků, 
které jsou v ochranném pásmu. Neměl by to být ale problém,“ míní 
starosta Miloslav Novotný. Jak řekl, jedná se především o jednání 
s právními zástupci hraběnky Salmové, přes jejíž les přípojka od 
Obůrky povede. 

Projekt je hotov. „Realizaci zaštiťuje vodárenský svazek, jehož 
jsme členy. Napojení bude ke stávajícímu řádu ve Veselici,“ říká 
starosta. Co Vavřinecké k iniciativě vedlo? „Špatná kvalita vody a 
to zejména ve Vavřinci. Navíc zde byly velké provozní náklady na 
čerpání vody. Investice svazku bude proto návratná,“ připomíná.

Vavřinec měl do konce minulého roku výjimku od hygieny, tlačí 
je proto čas. „I proto věřím, že se se stavbou začne co nejdříve. Po-
čítáme, že se to podaří zrealizovat v letošním roce,“ doufá Novotný. 
Cena by se měla pohybovat kolem dvanácti miliónů korun, svazek 
počítá s dotací. Vavřinecké by mělo pořízení nové kvalitní vody pro 
své občany stát minimum. (bh)

Muž řídil, i když měl zákaz
Svitávka - Muže, který řídil, i když to měl zakázané soudem, od-

halili policisté ve Svitávce. Muž nesměl řídit až do jara roku 2010. 
Za trestný čin maření výkonu úředního rozhodnutí mu nyní hrozí 
trest odnětí svobody až na šest měsíců.  (hrr)

Nové občanské sdružení má velké plány
Marta Antonínová

Rudice – Jméno po rudickém 
Větřáku si vzalo právě vznika-
jící občanské sdružení. Jeho ak-
tivity budou spojovat lidi, kteří 
se zajímají o přírodu, historii, 
kulturu, památky, či geologii  
Moravského krasu a jeho okolí 
včetně Drahanské vrchoviny.

„Jeden z našich dlouhodo-
bějších projektů je zaměřen 
na zmapování současných, ale 
především starých a zaniklých  
řemesel. Kdysi tu lidi živilo 
perleťářství, větrné mlynářství, 
výroba vápna nebo zpracovává-
ní kostí z jeskynních sedimen-
tů,“ vyjmenovává Ivan Balák, 
jeden ze zakladatelů sdružení. 
Vyvrcholením sběratelské prá-
ce bude publikace s pracovním 
názvem Cesta řemesla, která 
volně naváže na již vydanou 
Cestu železa Moravským kra-
sem. „Rádi přivítáme i podněty 
od lidí z našeho regionu. Přije-
deme a nafotíme si nebo oske-

nujeme historické artefakty či 
dokumenty, které se ke starým 
řemeslům váží,“ upřesňuje An-
tonín Chaloupka, další ze za-
kladatelů sdružení, a dodává, že 
podněty a nápady lze zaslat i na 
e-mailovou adresu chaloupka.
tonda@seznam.cz.

Druhý projekt, který sdružení 
chystá, má dokonce mezinárodní 
rozměr. Zástupci Větřáku navá-
zali pracovní kontakty s polskou 
místní akční skupinou Dolina  
Baryczy. „Už loni byli Poláci na 
návštěvě v Rudici. Líbila se jim 
naše nová naučná stezka a požá-

dali nás o spolupráci při tvorbě 
naučné stezky v jejich oblasti,“ 
vysvětlil Ivan Balák. Třetí úkol 
směřuje do Čech. „V oblasti 
Tachovska se chystá otevření 
geologického parku Český les 
– Bavorský les. Připravujeme 
pro ně ukázkovou tavbu v his-
torické peci, se kterou již máme 
zkušenost. I tam se  kdysi těžila 
ruda a zpracovávalo železo, ale 
prakticky žádné dokumenty se 
nedochovaly,“ upřesnil Antonín 
Chaloupka.

I když teprve probíhají admi-
nistrativní kroky k ofi ciálnímu 
ustavení Občanského sdružení 
Větřák, mají jeho členové celou 
řadu dalších plánů. Navazují na 
aktivity už dříve započaté pod 
hlavičkou České speleologické 
společnosti, od jejíhož zaměře-
ní se ale pomalu vzdalují,  proto 
se rozhodli osamostatnit. „Naší 
velkou vizí je vytvoření Atlasu 
Moravského krasu. Už na něm 
pracujeme,“ naznačil Ivan Ba-
lák.  

Historie. Ukázkovou tavbu předvedou členové nového občanského 
sdružení také na Tachovsku.  Foto Marta Antonínová

Sloup uvažuje o návratu do svazku
Sloup – Problémy kolem vý-

stavby nové čistírny odpadních 
vod, kterou plánuje Sloup ve 
spolupráci se sousední Šošův-
kou, neustávají. Naopak. Dota-
ce, se kterou obce počítají, není 
stále na cestě. Prováděcí cena 
projektu se mezitím vyšplhala 
do takové výše, že příspěvek 
obcí je těžko ufi nancovatel-
ný. Sloup proto vážně uvažuje 
o obnovení členství ve vodo-
vodním svazku, z něhož před 
časem vystoupil.

„Původní cena kolem sta mi-
liónů se dostává řádově o další 
desítky výš. Šošůvka bude mu-
set vybudovat kanalizaci, její 
podíl na společné investici je 
vyšší. Po navýšení ceny se do-
stala do situace, že jí banky od-
mítají dát tak vysoký úvěr. Vy-

vstal problém,“ prozradil sta-
rosta Sloupu Josef Mikulášek. 
Přestože obcím přislíbil pomoc 
kraj, peníze budou chybět. 

První nápad, jak situaci řešit 
byl trochu kontroverzní. „Obce 
by se podělily napůl. Sloup by 
vlastně přispěl ze svých peněz 
na kanalizaci v Šošůvce. Asi by 
to šlo. Kdybychom to neuděla-
li, projekt by zkrachoval, Sloup 
by stavěl čističku sám a stálo by 
ho to daleko víc peněz,“ uva-
žuje Mikulášek. Podle něho se 
stát chová macešsky. Jeskyně 
jsou v jeho majetku, problém 
jejich čistoty by měl řešit sám. 
„Pomoc malým obcím z ev-
ropských fondů si představuji 
jinak. Jen na úrocích bychom 
platili kolem osmnácti milió-
nů,“ kroutí hlavou.  

Objevila se nová možnost, 
jak ze zapeklité situace ven. „Je 
možné, že bychom obnovili člen-
ství ve vodovodním svazku. Ten 
by nám mohl pravděpodobně po-
moci při zajištění akce. Zname-
nalo by to sice, že cena vodného 
a stočného v obci stoupne, ale 
k tomu by pravděpodobně stejně 
dříve či později muselo dojít,“ 
uvažuje Mikulášek.

Podle blanenského místosta-
rosty Jindřicha Krále, který je 
členem předsednictva svazku 
a s nímž předběžně Mikulášek 
situaci předjednával, je toto 
řešení reálné. „Myslím, že by 
valná hromada Sloup zpět bez 
problémů přijala. Jeho člen-
ství bude určitě přínosem pro 
všechny, o tom nepochybuji,“ 
prohlásil.  (bh)

Do konce února skončí rekonstrukce městského úřadu v Olešnici

Radnici nyní obsadili řemeslníci
Radim Hruška

Olešnice – Poplatky se vybírají 
v obřadní místnosti, starosta úřa-
duje v malé zasedací síni a tajem-
nici dělají ve velké zasedací síni 
společnost kupy dokumentů. Tak 
vypadá v těchto dnech život na 
olešnické radnici. Vedení města 
totiž přistoupilo k dlouho pláno-
vané opravě budovy, ve které sídlí 
už od roku 1794. Práce začaly 
koncem ledna a na své si přijdou 
elektrikáři, zedníci, obkladači, 
podlaháři nebo truhláři. Budova 
dostane nové rozvody elektřiny, 
telefonů a zabezpečovacího za-
řízení. Práce mají být hotové do 
konce února. Potom se budou jed-
notlivé kanceláře stěhovat zpět. 

„Úřad fungoval na padesát let 
staré elektroinstalaci. Do patra byla 
navíc vyvedena jen jedna fáze, 
takže tady stačilo málo a vypadla 
elektřina v celé budově. Hlavně 
v zimních měsících to bylo pravi-
delně několikrát za den. Protože 
je elektřina krev úřadu, tak jsme 
museli nakonec k rekonstrukci 
přistoupit, i když jsme to odklá-
dali dlouhá léta,“ uvedl olešnický 
starosta Zdeněk Peša. Podle něj 
byl druhý důvod odkládání rekon-
strukce také náročné stěhování 
řady dokumentů. 

I přes práce ale zůstává úřad 
stále v chodu. Lidé mohou dále 
chodit například platit poplatky 
za odvoz domovního odpadu či 

Dětská lékařka znovu 
ordinuje v Lipůvce

Lipůvka – Od začátku února 
má Lipůvka opět dětskou lékař-
ku. Po půl roce, kdy musely ma-
minky s dětmi z Lipůvky i okol-
ních spádových obcí dojíždět do 
Kuřimi nebo Šebrova, začala 
ordinovat v nových prostorách, 
které vznikly na obecním úřadě. 

„Dětská lékařka odešla v červ-
nu loňského roku ze soukromých 
prostor. Majitelé se rozhodli dům 
prodat a tak si musela hledat jiné 
místo. Pro nás to byl docela pro-
blém. Jsme spádová obec, jezdily  
k nám maminky s dětmi z Lažan, 
Svinošic i Újezdu u Černé Hory, 
takže když u nás paní doktorka 
skončila, musely hledat náhrad-
ní řešení. Buď v Šebrově nebo 

v Kuřimi. A to už byl problém. 
Kvůli IDS byly nucené přestupo-
vat. Také spojení není pokaždé 
ideální, takže často musely spo-
léhat na to, že je někdo zaveze,“ 
říká starostka Lipůvky Alena 
Kristýnová.

Podle ní se několik rodičů 
obrátilo na obec, aby situaci ře-
šila. „Nakonec jsme rozhodli, 
že novou ordinaci vybudujeme 
z nevyužitých prostor našeho 
obecního úřadu. Musím říct, že 
to bylo s minimálními náklady. 
Lékařka i návštěvníci zařízení 
mají k dispozici kromě ordinace 
také čekárnu a opravená sociál-
ní zařízení,“ doplnila starostka.  
 (pš)

U Němčic...
Pokračování ze str. 1

Žďár čeká několik fi nančně 
náročných akcí. „Peníze z provo-
zu věží by nám výrazně pomohly 
při splácení úvěrů, to je jedno-
značné. Vytipováno je sedm míst, 
která se zkoumají. I kdyby nako-
nec stály jen čtyři věže a z kaž-
dé by podle plánu byl roční zisk 
kolem miliónu, není co řešit,“ 
usmívá se starosta. „Myslel jsem 
si, že větrná elektrárna se dá po-
stavit kdekoliv. Není to pravda, 
vhodných míst podle odborníků 
zase tak příliš není. Tato lokalita 
je mimořádně vhodná. Proč to 
nevyužít?“ uvažuje. Podle něho 
je zastupitelstvo jednoznačně zá-
měru nakloněno.

Výstavba jedné vlastní elekt-
rárny trvá zhruba tři měsíce, pří-
pravné práce dva roky. 

Vzpomínka na paní učitelku
Život je plný nečekaných příhod. Některé jsou pěkné a přijímá-

me je s otevřenou náručí, jiné naopak smutné a bolestivé. A toto 
je bohužel jedna z nejhorších v našem dosavadním životě. Dne 23. 
ledna totiž nad blanenskou školou Salmova zavlála černá vlajka 
a škola se ponořila do hlubokého smutku. 

Paní Miroslava Svobodová, žena v nejlepších letech svého živo-
ta, měla několik podob. Svou práci učitelky anglického jazyka vy-
konávala se správnou dávkou přísnosti, což zvládne pouze hrstka 
lidí vykonávající toto těžké řemeslo. My, žáci 9. B, jsme ji neznali 
pouze jako kantorku cizího jazyka, ale také jako ženu se zlatým 
srdcem. Dokázala v sobě probudit své dětské ‘já‘ a plně nám poro-
zumět. Věnujme tedy prosím kousek svého času a zavzpomínejme 
na naši milou paní učitelku i dobrou přítelkyni, zavzpomínejme na 
paní Miroslavu Svobodovou. V našich srdcích bude žít navždy.

 Za žáky 9. B ze ZŠ Salmova, Lukáš Soldán

Letovičtí skončili stříbrní
Velký dechový orchestr Základní umělecké školy v Letovicích 

bodoval na soutěži v Praze. V rámci Mezinárodního festivalu vel-
kých dechových hudeb získal druhé místo. Festivalu se zúčastnilo 
jedenáct zahraničních a osm tuzemských orchestrů. Jedná se o dal-
ší velmi významný úspěch letovických muzikantů.

Tato soutěž je totiž otevřena jak amatérům, tak profesionálům. 
Účast vyžaduje pečlivou přípravu od dirigenta i všech pětapade-
sáti hudebníků. Jsou to hodiny a hodiny zkoušek a soustředění na 
nácvik detailů povinné skladby a těžkého soutěžního repertoáru. 

Soutěž probíhala v lednu, takže přípravy na ni vrcholily v závě-
ru prosince. Zatímco si tedy ostatní vrstevníci mladých muzikantů 
užívali volna a radovánek spojených s vánočními svátky a přícho-
dem nového roku, oni museli doslova dřít na zkušebně. Svědčí to 
o mimořádné vyspělosti celého kolektivu a vůli po co nejlepších 
výsledcích. A z pořadí této prestižní mezinárodní soutěže zcela jas-
ně vyplývá, že v Letovicích se hraje koncertní hudba na špičkové 
evropské úrovni.

vodné a stočné. „Řada z nich 
může mít výhrady k prostředí, 
do kterého chodí. Mohou být 
problémy s výpadky telefonů 
a podobně. Ale koncem února 
to skončí. Velmi si pochvaluji 
práci řemeslníků, kteří výborně 

Provizorium. Úředníci městského úřadu včetně starosty Zdeňka Peši (na snímku) pracují v těchto 
dnech v bojových podmínkách.  Foto Radim Hruška

spolupracují a odvádí kvalitní 
práci,“ dodal starosta.

Radnice prošla rekonstrukcí 
v roce 2000. Tehdy se pracova-
lo na půdních prostorách, kde se 
měnily krovy a střešní krytina. 
V tom samém roce se dělala také 

částečná oprava fasády a výměna 
oken do ulice. V půdních prosto-
rách pak vznikly expozice vlas-
tivědného muzea a přednáškový 
sál. Vnitřní prostory se naposle-
dy opravovaly v sedmdesátých 
letech minulého století. 

z redakční pošty

Pořádáte akci?
Děje se u vás něco, o čem by měli vědět i jinde?

Jste svědky zajímavé události?
Kontakty: 774 408 399, redakce.zrcadlo@centrum.cz
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Výšková budovaVýšková budova
Liška: eká nás spousta práce

Architekt Rostislav Jakubec p edstavuje projekt výškové budovy

ZÁKLADNÍ CHARAKTERISTIKA
� m stotvornost komplexního ešení projektu
� stabilizace významné ásti m sta na dlouhou dobu
� vy ešení parkování v centru m sta v etn  spln ných 

náhrad za místa zrušená
� jasná identi  kace centra m sta jako ve ejného 

prostoru
� vytvo ení uživatelsky vlídného m stského parteru 

pro vnímání z úrovn  chodce
� vytvo ení nové kvality ulice Smetanova
� zajišt ní  nancování celého projektu z volných 

prost edk  developera
� developer majetkov  ovládá související objekt eské 

spo itelny
� ásti stavby na ve ejných plochách budou po 

realizaci p evedeny do majetku m sta
� na objektu budou ponechány všechna technická 

a komunika ní za ízení m sta
� cílen  je minimalizován zásah do stávajících 

inženýrských sítí
� ešení bydlení vyhovuje soudobým kritériím 

a hygienickým nárok m

Bohumil Hlavá ek

Blansko – Blanenský výš-
ká  má nového majitele. Vlast-
n  bude mít po podpisu kupní 
smlouvy s m stem, které odsou-
hlasilo prost ednictvím hlasová-
ní mimo ádného zastupitelstva 
její prodej za 3,1 miliónu korun 
 rm  Liška Group. Josef Liška 

svolil k otev enému rozhovoru.
Gratuluji k vít zství v sou-

t ži…
Otev en  íkám, že není 

k emu. eká nás trochu riskant-
ní investice, spousta a spousta 
práce. Jdeme do toho i s tim, že 
prod láme. To íkám na rovinu.

Kdy vznikl zám r snažit se 
budovu získat?

O tom, že se výšká  bude 
prodávat, jsme v d li dlouho. 
Zpo átku jsme nem li zájem, 
zdálo se nám to jako vyhození 
pen z do vzduchu. Nakonec ale 
všechno dopadlo jinak. Rozho-
dujícím tahem bylo zakoupení 
sousední budovy spo itelny. Bez 
ní by to podle mne nešlo. Kou-
pit samotnou budovu by byl ne-
smysl. Nabídky ostatních bez 

ní považuji za nereálné, i proto 
jsme asi byli vybráni. 

Co bude se spo itelnou?
Bude u nás v nájmu. O for-

m  spolupráce práv  jednáme. 
Naším partnerem na tuto stavbu 
ale není, to chci zd raznit, stav 
mezi námi je ist  
obchodní. 

Je znám již doda-
vatel stavby? 

Ješt  není de  ni-
tivn  vybrán. Jed-
nání nás te  eká. 
V ideálním p ípad  
bychom byli rádi, 
aby byl jeden.

S jakou investi-
cí po ítáte a jak ji 
máte  nan n  kry-
tou?

Kolem dvou set 
milión , up esnit to 
zatím nejde. Chceme 
ale, aby provedení 
bylo stoprocent-
ní, kvalita je naším 
cílem na prvním 
míst . Nechceme 
vybudovat nic, za co 
bychom se museli 

styd t. Naopak. Finan ní krytí 
máme zabezpe ené v plné výši. 
Spole níkem je  rma SIKO Kou-
pelny.

Kdy chcete být hotovi?
Naším cílem je, aby to bylo co 

nejrychleji. Možná ješt  v roce 

2009. Sazka Arena se postavila 
taky za rok (smích).

Kdy hodláte s vlastní stav-
bou za ít? 

Rádi bychom už po prázdni-
nách. V prvé ad  je t eba uzav ít 
de  nitivní kupní smlouvu, kou-
pit pot ebné pozemky. Ze stra-
ny m sta o ekáváme vst ícnost, 
byla nám p islíbena.

S jakým využitím komer -
ních prostor  po ítáte? 

Uvidíme podle zájmu, m že 
zde vzniknout dvacet malých 
obch dk , ale i klidn  ty i velké. 
Zájem o byty? Konkrétní zatím 
ne. Ani to ješt  nechceme ešit.

M žete p iblížit další vaše 
aktivity?

Budoucnost má areál bývalého 
Adastu, kde vlastníme tém  jed-
nu t etinu pozemk . Nechceme 
však nic d lat amatérsky, mys-
lím, že za námi je již n co vid t. 
V tomto trendu rozhodn  chceme 
pokra ovat. Kritici se ovšem na-
jdou, ale o nich si myslím svoje. 
Když n kdo zpochyb uje t eba 
kupní cenu výškové budovy, jak 
jsem se do etl, a  si spo ítá, kolik 
budeme pen z investovat.  

Blansko – Atx architekti. 
Brn nská  rma vypracovala 
úsp šný projekt, který se bla-
nenským zastupitel m nejvíce 
líbil. Jeho základní myšlenky 
p edstavuje Rostislav Jaku-
bec.

Zakázka
Prezentace m la být tak 

dokonalá, abychom vyhráli. 
To si investor jednozna n  
p ál. Byla to pro naši  rmu 
výzva. Vše má reálné obrysy. 
Investor má zcela jasné zám -

ry, ekl nám, co od projektu 
o ekává. Dostali jsme v tomto 
sm ru volnou ruku, d v ra nás 
t šila. Zájem na tom, aby eše-
ní bylo dlouhodobého charak-
teru, byl jasný. Celý komplex 
proto musel zvládnout n kolik 
problém  sou asn .

Parkovací d m
Byl nutný jednak pro 

budoucí majitele byt , dále 
pro nájemce komer ních pro-
stor  i zákazníky. Stavební 
zákon nep ipouští podobnou 
stavbu bez vy ešení problém  
s parkováním. Jako vhodné se 
nabídlo využití budovy spo i-
telny a okolí. D m bude ešen 
klasicky. Pláš  bude z taho-
kovu. Vjezd a výjezd vozidel 
bude zaúst n do ulice Sme-
tanovy, už tak rušná doprava 
na kruhovém objezdu nebude 
narušována p ípadnou fron-
tou vozidel. V  p ízemí bude 
komer ní zóna, parkovat se 
bude až v nadzemních patrech. 

Kapacita bude v tší než uklá-
dají p edpisy – p edepsáno je 
t iadevadesát, v našem návrhu 
se, v etn  venkovních stání, 
po ítá asi se sto dvaceti. 

Vn jší vzhled výškové 
budovy

Stávající výšká  má jedno-
zna n  tvá  administrativní 
budovy. Chceme jeho výraz 
zm nit. Pokud zde budou byty, 
musí vypadat jinak. Takový 
vzhled to jasn  signalizuje. 
Uvažovali jsme i o sklen ném 
dom  i jiném. Nefungovala 
by tam ale ekonomika, stav-
ba by se nesmírn  prodražila. 
Skelet z stane zachován. Zdá 
se, že je v po ádku, detailní 
pr zkum ale bude následo-
vat. D m se musí celý odstro-
jit. Stávající instalace jsou 
nepoužitelné. P ibudou dv  
patra.

Byty
Budou od pátého podlaží 

výš. Bezkonkuren ní výhled 
z nich bude d lat jedno 
z nejlepších míst na bydle-
ní v celém Blansku. Musíme 
zm nit orientaci byt  tak, aby 
vyhovovalo procent m oslu-
n ní. Budou tam dv  schodiš-
t , která d lí d m v p dorysu 
na t i ásti. Každý z byt  tak 
bude mít okna na sever i na 
jih, polovina i na západ i na 
východ. Budou v devíti nad-
zemních patrech, po ty ech 
v každém podlaží – dohro-
mady tedy šestat icet. Nad-
standardní, s vým rou do sto 
tvere ných metr . S žádnou 

restaurací v posledním pat e 
nepo ítáme, rušila by nájem-
níky. Ta bude ve druhém 
pat e s terasou nad Wanklo-
vým nám stím, s výhledem na 
Ho ice.   

Obchodní zóna 
Nezakryje výhled na Ho i-

ce, budova bude mít dv  nad-
zemní podlaží. Dokomponuje 

se tím p irozen  Wanklovo 
nám stí. Zachován bude pr -
chod k vlakové zastávce. Za 
p irozené považujeme, že 
dokon íme i kompletn  okolí 
– chodníky, parkovišt  apod. 

Postup stavebních prací
Plán organizace výstavby 

bude komplikovaný. Za ít se 
bude muset do ešením p e-
stavby budovy spo itelny do 
definitivní podoby, aby nebyl 
pak následn  rušen jejich 
provoz. Stavební materiál 
bude uskladn n v prostorách 
komplexu blanenského Adas-
tu, nehodláme z ídit staveniš-
t  v tak frekventované ásti 
m sta, chceme p ekážet co 
nejmén . Ale zcela se tomu 
neubráníme, to je samoz ej-
mé. Stávající parkovišt  ved-
le výškové budovy po dobu 
stavby fungovat nebude, po 
jejím dokon ení je obnovíme 
v trochu jiné podob . 

Bohumil Hlavá ek
Architekt. Zakázka od  rmy Liška byla pro naši  rmu výzvou, íká 
Rostislav Jakubec.  Foto Bohumil Hlavá ek

Parkovací d m. Projekt eší závažný problém parkování v centru 
m sta.  Vizualizace atx architektii

Kruhový objezd. Pohled od vlakové zastávky.  Vizualizace atx architekti
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ALPS Electric Czech, s. r. o. je pobočkou japonského nadnárodního
koncernu ALPS a dodavatelem komponent pro největší světové finál-
ní výrobce spotřební elektroniky a počítačů. Vzhledem k neustálému rozšiřo-
vání výrobních kapacit hledáme vhodné kandidáty na následující pozice:

ALPS Electric Czech, s. r. o. 
Dřevařská 17, 680 01 Boskovice
Veronika Sychrová
e-mail: jobs@alps.cz
web: jobs.alps.cz

tel.:  + 420 516 490 114
fax.: + 420 516 455 980
Pro osobní návštěvu, prosím, 
používejte pouze dobu:
út   8.30 – 11.30, čt 12.00 – 17.00

ASISTENT/KA
Popis činnosti:

Podpora různých oddělení plánování produkce, účtárny, nákupu (více míst).

Kvalifikační předpoklady:
- středoškolské vzdělání ekonomického zaměření (OA)
- znalost práce na PC (MS Office)
- časová flexibilita
- znalost AJ na komunikativní úrovni

PROCESS ENGINEER / TECHNOLOG
Popis činnosti:

Vaším úkolem bude návrh, změna a zlepšování výrobního procesu velkosériové výroby.

Kvalifikační předpoklady:
- min. středoškolské obor strojírenství/elektrotechnika, VŠ fakulta strojní / technologická / elektrotechnická 
  (obor elektrotechnická výroba a management)
- praxe ve výrobní firmě nutností,  na stejném či podobném místě výhodou - vhodné i pro schopné 
   absolventy VŠ.
- znalost FMEA, KANBAN výhodou
- znalost AJ min. pasivní znalost
- znalost MS Office, e-mailu na dobré úrovni
- časová flexibilita

KONSTRUKTÉR - STROJAŘ
Popis činnosti:

Budete odpovědný za konstrukci nových, modifikaci stávajících výrobních strojů a zařízení včetně jejich 
zlepšování. Budete spolupracovat na vývoji, modifikaci mechanických částí výrobků a komunikaci se 
subdodavateli mechanických dílů.

Kvalifikační předpoklady:
- VŠ vzdělání (Bc./Ing.) - strojní ideálně se zaměřením na konstruování nebo mechatroniku
- znalosti z oblasti konstruování částí strojů a nástrojů pomocí CAD (ideálně 3D)
- znalost technických norem a čtení technických výkresů
- pracovní místo je vhodné i pro absolventy
- motivovaná, samostatná, analyticky uvažující a cílově orientovaná osobnost se schopností 
   předávání technických znalostí
- kreativita
- znalost AJ na komunikativní úrovni nutností - každodenní komunikace
- ŘP skupiny B podmínkou
- časová flexibilita

TECHNIK VÝROBNÍ LINKY
Popis činnosti:

Odpovědnost za provoz, údržbu a seřizování strojů - částí výrobních linek.

Kvalifikační předpoklady:
- vysokoškolské/středoškolské vzdělání  - ideální kombinace strojní a elektro slaboproud
- praxe na podobné pozici podmínkou
- zkušenost s technologií SMT a znalost programování PLC výhodou
- zkoušky z vyh. 50 nutné
- časová flexibilita, dobrá pracovní morálka
- ochota pracovat ve směnném provozu
- znalost AJ na komunikativní úrovni podmínkou

Nabízíme:
- práci v mladém kolektivu a příjemném pracovním prostředí 
- zázemí silné mezinárodní firmy řadící se k vůbec největším v oboru 
- zaškolení pro ty, kteří nemají vzdělání v oboru včetně možnosti trvalého růstu 
- možnost celodenního stravování za dotovanou cenu 
- mimořádné odměny za zlepšovací návrhy 
- motivující systém odměňování, 13. a 14. plat 
- smlouvu na dobu neurčitou 
- možnost navštěvovat firemní jazykové kurzy a další vzdělávací aktivity  

Vaše nabídky obsahující dotazník (ke stažení na jobs.alps.cz, 
nebo k dispozici na recepci firmy) a motivační dopis zasílejte na adresu:

Žádosti bez těchto náležitostí nebudou akceptovány a nebude na ně odpovídáno.

Těšíme se na Vás!

��Obchodní referent
Požadujeme: � ÚSO a aktivní znalost anglického
     jazyka
 ��VŠ vzd lání a znalost dalšího 
     jazyka výhodou

Pracovišt : Velké Opatovice

��Výzkumný - vývojový
    pracovník 

Požadujeme: ��VŠ obor materiálové inženýrství 
     nebo p íbuzné obory 
 ��praxe a znalost zpracování 
     silikátových materiál  výhodou

Pracovišt : Velké Opatovice

Komu se hlásit: 
Mgr. Ji í Junek 
vedoucí personálního útvaru
tel.: +420 516 493 227 
e-mail: junek@mslz.cz

P-D Refractories CZ a.s.
Velké Opatovice 
Nádražní 218
679 63 Velké Opatovice

P ijme pracovníky 
na pozice:

ÁDKOVÁ INZERCE
Prodám 4 ks zimních lehce 

jetých pneumatik Kormoran, roz-
m r R13 155/70. Cena celkem 
2 tis. K . Tel.: 728 669 175.

Koupím starší automatic-
kou pra ku. Levn . Zn. sp -
chá, telef. íslo: 737 126 186, 
720 109 671.

Pohlednice dob e zaplatím, 
hlavn  do roku 1945. Dále kabi-
netky a svaté obrázky s krajkou 
a rytinkou. Ladislav Studený, 
602 00 Brno, Lidická 23 B. 
Tel. íslo: 533 400 216 nejlépe 
ve er.

Hledáme ke koupi pop . pro-
nájmu v tší stodolu, hospodá ské 
stavení apod., možno i se zahradou. 
Sloup a okolí do 15  km. NE pro rea-
litní kancelá . Tel.: 776 377 176.

Koupím r zné myslivecké 
a lovecké pot eby, jako nap . zbran  
a náboje, doklady a písemnosti, nože 
a tesáky, odznaky, knihy, daleko-
hledy a puškohledy a další v ci a to 
jak pro praxi tak i do sbírky. Tel.: 
777 074 592.

PODNIKATELSKÁ 
INZERCE

Nabízíme zajímavou práci pro 
profese:
• stola ,
• záme ník,
• zau ený d lník kovovýroby
  a d evovýroby,
• montážník s vlastním autem.
Informace na tel.: 516 453 834.
 
P ijmeme za výhodných 
podmínek:
• Obchodní asistentku
• Skladovou ú etní
  Požadavky: SŠ, praxe, 
  znalost PC, P, 
  komunikativní schopnosti
• Obchodní zástupce – 
výrobky pro d m a zahradu.
Nabídky s životopisem 
zasílejte na e-mail: 
boskovice@parkziko.cz

Pronajmu dv  velké garáže 
propojené - vysoká vrata, v Bos-
kovicích na ulici Havlí kova 38, 
ve dvo e (pivovar). Cena za jed-
nu garáž 1.500 K /m síc. Dvoj-
garáže je možno využít i jako 
sklad, dílnu apod. Volat na tel. 
602 528 912, 602 503 229.

Hypote ní servis: 
p edb žný výb r z 10 bank již 
do t etího dne. Profesionální, 
korektní p ístup. Bezplatné 
služby. 
Kontakt: 
Ing. Marcela Kožoušková Bos-
kovice tel. /mobil: 605 285 670.

Rychlé nebankovní p j ky pro 
zam stnance, d chodce i ženy 
na MD. N které i bez prokazo-
vání p íjmu. 
Volejte na tel.: 608 739 016.

CENÍK
ÁDKOVÉ INZERCE

PODNIKATELSKÁ INZERCE
zam stnání, služby, prodej-koup  aj.:
20 K / ádek (33 úhoz ) + 50 procent 
za rastr, negativ nebo ráme ek
(ceny jsou uvedeny bez DPH), možnost 
slevy za opakovanou inzerci.

RODINNÁ KRONIKA
vzpomínka, blahop ání, pod -
kování aj.: 80 K  bez foto, 
120 K  s fotkou
(ceny jsou uvedeny bez DPH).

Soukromá
řádková inzerce

ZDARMA

Pořádáte zajímavou akci?
Děje se u Vás něco,

o čem by měli vědět i jinde?
Jste svědkem zajímavé události?

Volejte na tel. číslo:
516 410 243

nebo pište na e-mail: 
redakce.zrcadlo@centrum.cz

Sídlo naší redakce:
Nám. Svobody 2, Blansko

(vlevo od radnice, ve II. patře,
nad prodejnou lahůdek JENA)

Inzerce: Tel./fax: 516 410 243,  776 101 004
e-mail: 

oldrich.zrcadlo@centrum.cz

� 6 000-166 000 K
� Rychle a bez komplikací
� Splatnost až 48 m síc
� Smlouva 
    BEZ jakýchkoliv POPLATK

Tel: 723 186 777PŮ
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   Tel.: 737 748 058
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kalendář akcí

kina

kam za sportem

Úterý 5. února
Blansko – Klub Ratolest v 9 hod.: 
Mlýnek – pro dětská hřiště, setkání 
s Liborem Kotoučem z ekoporadny 
Ponikva nad problematikou dět-
ských hřišť v Blansku. 
Blansko – Klub Ulita v 18 hod.: 
Ekotoxikologie v domácnosti, be-
seda s Miroslavem Šutou.
Boskovice – Dům dětí a mládeže 
ve 14 hod.: Jak na to?, veselé sou-
těžení pro bystré děti.  
Letovice – Kulturní dům v 10 hod.: 
Králíci z klobouku, účinkují členo-
vé divadla Špilberg Brno. 
Letovice – Centrum pro rodiče, 
prarodiče a děti v 15.30 hod.: Tvo-
řivá dílna a herna. 
Letovice – Základní umělecká ško-
la v 15.30 hod.: Žákovský koncert. 

Středa 6. února
Blansko – Klub Ulita v 19 hod.: 
Večer s kotlíkem č. 113 – Argen-
tina, o životě na ranči, Argentině 
a cestách po dalších státech Jižní 
Ameriky bude povídat Renata Lay. 
Boskovice – Dům dětí a mládeže ve 
13.30 hod.: Prima vařečka, pro zá-
jemce o kuchařské umění od 1. do 4. 
třídy, s sebou zástěru a přezůvky. 
Letovice – Centrum pro rodiče, 
prarodiče a děti v 9.30 hod.: Herna, 
hry a hračky pro nejmenší. 
Letovice – Kulturní dům v 18 hod.: 
Koncert kruhu přátel hudby.  

Čtvrtek 7. února
Blansko – Kino v 18 hod.: Živá 
příroda za humny, o zajímavostech 
z blanenské přírody bude povídat 
Libor Kotouč. 
Boskovice – Dům dětí a mládeže 
ve 13.30 hod.: Mayské znaky, pro 
všechny od první třídy je připrave-
na tradiční hra mayských indiánů, 
15.30 hod.: Kouzla s barvičkami – 
provázková technika, pro děti před-
školního věku a první třídy, s sebou 
zástěru a přezůvky. 
Letovice – Centrum pro rodiče, 
prarodiče a děti v 9.30 hod.: Herna, 
hry a hračky pro nejmenší. 
 

Pátek 8. února
Blansko – Dělnický dům ve 20 
hod.: Sousedský bál, hrají Ro-
somák Olympic Revival, Kreyn, 
Ilona Stryová, cimbálová muzika 
Grajcar, diskotéka Pavla Borka. 
Boskovice – Sokolovna ve 20 hod.: 
Ples ISŠT, hraje Arcus. 
Jedovnice – Sál v Chaloupkách 
ve 20 hod.: Ženáčský ples, hudba 
Classic.

Letovice – Galerie Domino v 17.30 
hod.: Ivana Škrancová, malovaný 
textil a sklo, vernisáž výstavy. 
Lipovec – Kulturní dům ve 20 hod.: 
Ples základní školy, hraje Prorock. 
Rájec-Jestřebí – Knihovna v 18 
hod.: Jan Dvořák, Lubomír Bieber 
– Motýli, výstava našich i exotic-
kých motýlů. 

Sobota 9. února
Kunštát – Kulturní dům ve 20 hod.: 
Valentýnský ples SDH Kunštát. 
Doubravice – Kulturní dům ve 
13.30 hod.: Dětská porta, soutěž 
mladých hudebníků, ve 20 hod.: 
Country bál, hraje Trní. 
Svitávka – Sokolovna ve 20 hod.: 
Reprezentační ples SK Moravan 
Svitávka, hraje Arcus. 
Velké Opatovice – Zámecký sál ve 
20 hod.: Třešničkový ples. 

Neděle 10. února
Blansko – Dělnický dům v 18 hod.: 
Slavnostní galakoncert Komorního 
orchestru. 
Boskovice – Zámecký skleník v 15 
hod.: Zakletá princezna, divadelní 
představení pro děti. 
Rájec-Jestřebí – Knihovna v 15 
hod.: Povídání Jana Dvořáka na 
téma motýli, akce je součástí vý-
stavy. 

Pondělí 11. února
Blansko – Dělnický dům v 18 hod.: 
(Pixel) – koncert, hrají Jaromír Flo-
rian – zpěv a doprovodná kytara, 
Patrik Müller – sólová kytara, Filip 
Müller – bicí nástroje.
Blansko – Sál okresního soudu 
v 19 hod.: Nebyla to pátá, byla to 
devátá, divadelní představení, hrají 
Jana Švandová, Rudolf Hrušínský 
a Josef Carda. 
Boskovice – Dům dětí a mládeže 
ve 13.30 hod.: Skládáme kostky, 
soutěž pro šikovné děti, ve 14 
a 17.10 hod.: Valentýnské odpo-
ledne, výroba přáníček a dárečků 
ke sv. Valentýnovi, určeno všem 
zamilovaným od 3. třídy, s sebou 
pastelky, lepidlo, nůžky, v 15 
hod.: Kurz pletení pro začáteč-
níky, pro zájemce od 9 do 99 let, 
s sebou zbytky vlny, pletací jehli-
ce a přezůvky.  
Letovice – Centrum pro rodi-
če, prarodiče a děti v 15.30 hod.: 
Hopsálek, rytmické hry a jedno-
duchá cvičení pro rodiče a děti, 
v 18.30 hod.: Pondělní povídání, 
s MUDr. Lázničkovou z Centra na-
děje a pomoci.

Blansko
5. a 6. ve 20 hod. Láska za časů 
cholery.
7. až 10. v 17.30 hod. Pan Včelka.
7. v 18 hod. Živá příroda za humny 
– Krasohled.
7. až 10. ve 20 hod. Vetřelci vs. 
predátor 2.
11. ve 20 hod. Across the Univer-
se.

Boskovice
5. a 6. v 17 a 19.30 hod. P. S. Mi-
luji tě.
7. v 19.30 hod. Filmový klub: Re-
vizoři.
8. až 11. v 17 a 19.30 hod. Svatba 
na bitevním poli.

11. v 15 hod. Filmové odpoledne 
pro seniory: Svatba na bitevním 
poli.

Doubravice
7. v 18 hod. Zlatý kompas.

Letovice
5. a 6. v 19.30 hod. Královna Alž-
běta: Zlatý věk.
8. a 9. v 19.30 hod. Poslední plavky.
10. v 17 a 19.30 hod. Poslední 
plavky.

Šebetov
8. v 19.30 hod. Beowulf.

Velké Opatovice
8. v 19.30 hod. Královna Alžběta: 
Zlatý věk.

úterý 5. února
Aerobic: Regionální soutěž Aero-
bik mladých, 12. ročník (8.30), hala 
ASK Blansko.
Hokej: Švédsko – Finsko (17.00), 
mezinárodní turnaj reprezentací do 
20 let, ZS Blansko.

středa 6. února
Florbal:  Krajské fi nále středních 
škol (9.00), hala SPŠ Jedovnice.

čtvrtek 7. února
Hokej: Švédsko – Německo 
(17.00), mezinárodní turnaj repre-
zentací do 20 let, ZS Blansko.

pátek 8. února
Hokej: Česká republika - Švédsko 
(17.00), mezinárodní turnaj repre-
zentací do 20 let, ZS Blansko.
Kuželky: TJ ČKD C – Boskovice 
(19.00), krajský přebor, kuželna TJ 
ČKD Blansko.

sobota 9. února
Basketbal: TJ ČKD Blansko – Vel-
ké Meziříčí (9.00), oblastní přebor 
minižákyně, hala TJ ČKD Blansko. 
Basketsport Boskovice – Sokol 
Kobylí (10.00 a 13.00), oblastní 
přebor II kadeti. Sokol Boskovice 
– SK Podolí IVes (17.00), oblastní 

provoz lázní v Boskovicích

z redakční pošty

basketbal
Sdružený oblastní přebor muži, 
skupina Západ: Sokol Adamov 
– Basketsport Boskovice 82:55. 
Sokol Babice nad Svitavou – Bas-
ketsport Boskovice 90:57. Sokol 
Adamov – Sokol Bystřice nad 
Pernštejnem 74:63. 
 1. Adamov 14 11 3 1067:856 25 
 2. Bystřice 14 10 4 1167:893 24 
 3. Jihlava B 14 10 4 1051:829 24 
 4. Babice B 14 9 5 1152:900 23 
 5. Střelice 14 9 5 1070:862 23 
 6. M.Krumlov 14 4 10 994:970 18 
 7. Boskovice 14 3 11 803:1135 17 
 8. Znojmo B 14 0 14 494:1353 14 
Oblastní přebor mladší dorosten-
ky: Basketsport Boskovice – ČKD 
Blansko  56:78 a 50:72.
 1. Žďár 12 12 0 1076:436 24 
 2. Tišnov 10 7 3 576:572 17 
 3. Blansko 12 4 8 700:760 16 
 4. V.Meziříčí 10 5 5 564:622 15 
 5. Boskovice 12 0 12 466:992 12 
Oblastní přebor mladší mi-
nichlapci: Basketsport Boskovi-
ce – BK Moravská Slávia 45:23 a 
53:29. A PLUS – Blansko 70:14 a 
58:19 a Blansko – A PLUS 19:40 
a 29:51, body celkem Král 36, Še-
včík 21, Zemánek 7, Záruba Jak. 4, 
Záruba Jiří, Pokorný 2.
 1. Kyjov 14 13 1 1062:429 27 
 2. Kroměříž A 14 8 6 692:602 22 
 3. Blansko 12 6 6 566:485 18 
 4. Boskovice 14 3 11 387:859 17 
 5. A PLUS 10 6 4 561:344 16 
 6. MS Brno 12 2 10 283:832 14
OP U14, Vysočina: Jihlava – Blan-
sko 73:49 a 62:52, Charvát 30, Po-
kladník 26, Neuman 14, Zouhar 12, 
Nemo 4, Sedlák, Průcha, Jiříček 2. 

hokej
Krajská liga muži: Nedvědice – 
Blansko 9:1. Boskovice – Bulldogs 
Brno 4:1. Podrobnosti nehlášeny.
 1. M.Buděj. 18 0 0 0 3 139:48 36  
 2. Břeclav 15 0 2 0 4 117:51 32  
 3. Nedvědice 12 0 6 0 3 104:63 30  
 4. V.Bíteš 11 0 4 0 6 98:72 26  
 5. Uh.Brod 11 0 2 0 8 92:79 24  
 6. Uh.Hradiště 9 0 4 0 8 89:83 22  
 7. Uh.Ostroh 9 0 3 0 9 81:79 21  
 8. Plumlov 8 0 1 0 12 68:112 17  
 9. Blansko B 6 0 3 0 12 66:100 15  
 10. Boskovice 4 0 4 0 13 57:94 12  
 11. Čechočovice 5 0 0 0 16 68:135 10  
 12. Bulldogs 2 0 3 0 16 54:117 7 
Krajský přebor dorost: HC Blan-

sko - Velké Meziříčí 4:5 (1:0, 3:3, 
0:2), Kocman, Grünwald, Berka, 
Skácel.
Krajský přebor junioři: HC Blan-
sko - Bulldogs Brno 10:3 (2:0, 4:1, 
4:2), Bažant 2, Bílý D. 2, Odehnal, 
Horáček, Kopeček, Kilián, Hraz-
díra. Technika Brno - HC Blansko 
10:3 (4:0, 3:1, 3:2), Keprt, Bílý O., 
Bílý D. 

kuželky
1. liga ženy: KK Zábřeh B – TJ 
ČKD Blansko 3:5 (3050:3144), 
Šmerdová 516, Musilová D. + 
Daňková 530, Kalová 553, Holco-
vá 489, Ševčíková 495, Musilová 
Z. 561.
 1. Slavia 12 11 1 0 76,5:19,5 23
 2. Zábřeh A 12 10 0 2 64,0:32,0 20
 3. Blansko 12 8 1 3 60,0:36,0 17
 4. Konstruktiva 12 6 0 6 49,0:47,0 12
 5. Jirkov 12 6 0 6 47,0:49,0 12
 6. Přerov 12 6 0 6 46,5:49,5 12
 7. Jičín 12 5 1 6 50,0:46,0 11
 8. Náchod 12 5 0 7 44,0:52,0 10
 9. Zábřeh B 12 4 1 7 41,5:54,5   9
 10. Šumperk 12 4 1 7 38,0:58,0   9
 11. Kolín 12 3 1 8 37,5:58,5   7
 12. Neratovice 12 1 0 11 22,0:74,0   2 
2. liga muži: KK Zábřeh – TJ ČKD 
Blansko 2:6 (3217:3228), Němec 
551, Novotný L. 508, Hlavinka 
511, Sedlář 575, Havíř 514, Kola-
řík 569.
 1. Dačice 12 9 0 3 58,0:38,0 18
 2. Přemyslovice 12 8 0 4 62,5:33,5 16
 3. Val. Meziříčí 12 7 1 4 56,0:40,0 15
 4. Rýmařov 12 7 0 5 50,5:45,5 14
 5. Blansko 12 7 0 5 49,0:47,0 14
 6. Třebíč 12 5 2 5 47,5:48,5 12
 7. Rychnov n/Kn 12 6 0 6 42,0:54,0 12
 8. Olomouc 12 5 0 7 48,0:48,0 10
 9. Náchod B 12 4 1 7 42,0:54,0   9
 10. Zábřeh 12 4 1 7 41,5:54,5   9
 11. M. Slávia 12 3 2 7 42,0:54,0   8
 12. Vyškov 12 3 1 8 37,0:59,0   7
2. liga ženy: TJ ČKD Blansko 
B – TJ Valašské Meziříčí 3:5 
(2552:2593), Nevřivová 435, Se-
mrádová 438, Musilová M. 380, 
Klimešová 415, Musilová N. 449, 
Řehůřková 435.
 1. Rýmařov 12 10 0 2 64,0:32,0 20
 2. Blansko B 13 8 1 4 62,5:41,5 17
 3. Olomouc A 12 7 0 5 54,5:41,5 14
 4. Val. Meziříčí 12 7 0 5 45,5:50,5 14
 5. Opava 12 6 1 5 52,5:43,5 13
 6. Ratíškovice 12 6 1 5 52,0:44,0 13
 7. Zlín 12 6 1 5 48,0:48,0 13

 8. Vyškov 12 6 0 6 47,0:49,0 12
 9. Vsetín 12 5 0 7 47,0:49,0 10
 10. Židenice 13 5 0 8 51,5:52,5 10
 11. Olomouc B 12 3 1 8 35,5:60,5   7
 12. Otrokovice 12 1 1 10 24,0:72,0   3 
3. liga muži: TJ Sokol Brno IV – TJ 
ČKD Blansko B 2:6 (3149:3212), 
Musil 517, Kotlán 533, Novotný 
P. 548, Sedlář st. 521, Honc 515, 
Flek 578.
 1. Hodonín 12 10 1 1 71,0:25,0 21
 2. Rosice 12 7 2 3 55,0:41,0 16
 3. J. Hradec 12 7 1 4 54,5:41,5 15
 4. Ivančice 12 7 0 5 55,5:40,5 14
 5. Tábor B 12 7 0 5 54,0:42,0 14
 6. Blansko B 12 7 0 5 51,0:45,0 14
 7. Dubňany 12 6 0 6 50,0:46,0 12
 8. Vracov 12 6 0 6 50,0:46,0 12
 9. Č. Budějovice 12 5 0 7 46,0:50,0 10
 10. Dačice B 12 5 0 7 42,5:53,5 10
 11. Mistřín 12 3 0 9 30,5:65,5   6
 12. Brno IV 12 0 0 12 16,0:80,0   0

stolní tenis
Okresní bodovací turnaj, Bos-
kovice, dvouhry: 1. Těžký (Bos-
kovice), 2. Dvořák (Šošůvka), 3. 
Zachoval (Boskovice), 4. Švancara 
(Zbraslavec), 5. Mládek (Boskovi-
ce), 6. Musil (Letovice), 7. Bednář 
(Voděrady), 8. Fučík (Boskovice), 
9. Klečka (Voděrady), 10. Šťourač 
(Olešnice), 11. Chlup (Svitávka) 
12.Rouchal (Letovice), 13. Suchý 
(Blansko), 14. Opluštil (Voděra-
dy), 15. Krejčíř, 16. Havelka (oba 
Velenov). Žákyně: 1. Kuchyňová, 
2. Švancarová (obě Zbraslavec), 3. 
Mazalová (Letovice), 4. Bednářová 
(Křetín). Nejmladší žáci: 1. Švan-
carová (Zbraslavec), 2. Zemánková 
(Boskovice), 3. Křepela (Zbrasla-

vec), 4. Vrbický (Jevíčko). Mladší 
žáci: 1. Koudelka (Křetín), 2. Va-
cula (Jevíčko), 3. Holík (Letovice), 
4. Müler (Jevíčko), Starší žáci: 1. 
Krása (Zbraslavec), 2. Chlup (Svi-
távka), 3. Maresch Michal (Křetín), 
4. Horvát (Boskovice). Dorost: 1. 
Klečka (Voděrady), 2. Chlup (Svi-
távka), 3. Krása (Zbraslavec), 4. 
Horvát (Boskovice).

šachy
KP II: TJ Sloup - Vyškov A 2:6, 
Drochytka 1, Špičák, Sedlák 0,5. 
SK Garde Lipovec B - Jevíčko 
6,5:1,5, Sekanina, Hloušek, Ne-
čas, Drahovzal, Ševčík M., Krejčí 
1, Ševčík D. 0,5. Sokol Rudice B 
- Kuřim B 3:5, Nečas, Hnilička, 
Nejezchleb, Crhonek, Matuška, 
Toulec 0,5. Sokol Rudice C - Vyš-
kov B 1,5:6,5, Klinkovský Jakub 
1, Klíma 0,5. Makkabi Boskovi-
ce - Bučovice 3,5:4,5,  Chloupek, 
Ševčík, Boháček 1, Šutera 0,5. TJ 
Spartak Adamov - Lokomotiva 
Brno 4,5:3,5, Handl, Palách, No-
votný 1, Masák, Palaš, Šmehlík 
0,5.
 1. Kuřim B 7 6 0 1 30 40 18
 2. Adamov 7 6 0 1 24 36 18
 3. Vyškov A 7 5 0 2 24 33,5 15
 4. Loko Brno 7 4 2 1 30 37 14
 5. Rudice B 7 4 2 1 18 30 14
 6. Lipovec B 7 3 2 2 20 30 11
 7. Vyškov B 7 3 0 4 19 26,5   9
 8. Bučovice 7 2 2 3 21 26,5   8
 9. Sloup 7 2 1 4 13 21,5   7
 10. Boskovice 7 1 1 5 21 29   4
 11. Jevíčko 7 0 2 5 10 17,5   2
 12. Rudice C 7 0 0 7 3 8,5   0

Plavecký bazén
Úterý 5. 2. 6.30 – 8.30 hod., 12.00 
– 17.00 hod. a 19.30 – 21.00 hod. 
Středa 6. 2. 6.30 – 7.50 hod., 12.00 
– 16.00 hod. a 19.30 – 21.00 hod. 
Čtvrtek 7. 2. 6.30 – 9.30 hod., 
12.00 – 13.00 hod., 14.00 – 17.00 
hod. a 19.30 – 21.00 hod.
Pátek 8. 2. 6.30 – 7.50 hod., 12.00 
– 16.00 hod. a 19.30 – 21.00 hod. 
Sobota 9. 2. 9.00 – 11.00 hod. 
a 15.00 – 21.00 hod. 
Neděle 10. 2. 9.00 – 20.00 hod. 

Rekreační bazén
Úterý 5. 2. 12.00 – 18.30 hod. 
a 19.30 – 21.00 hod. 

Středa 6. 2. 11.00 – 16.00 hod. 
a 17.00 – 21.00 hod. 
Čtvrtek 7. 2. 11.00 – 15.30 hod., 
17.30 – 18.30 hod. a 19.30 – 21.00 
hod. 
Pátek 8. 2. 11.00 – 16.00 hod., 
17.00 – 18.30 hod. a 19.30 – 21.00 
hod. 
Sobota 9. 2. 9.00 – 14.00 hod. 
a 15.00 – 21.00 hod. 
Neděle 10. 2. 9.00 – 20.00 hod.

zrcadlo výsledků

Akce: 
V únoru 2008 v neděli 

od 10 do 12 hodin 
vstup dětem 

do 10 let zdarma.

přebor muži, obě hala SOŠ a SOU 
Andre Citroëna. 
Fotbal: Moravská Třebová – Blan-
sko (10.00), Loštice – Rájec-Jes-
třebí (12.00), Boskovice – Svita-
vy (14.00), Protivanov – Jesenec 
(16.00), Přemyslovice – Bořitov 
(18.00), zimní turnaje na boskovic-
ké umělé trávě. 
Hokej: Blansko B – Uherský Brod 
(16.00), krajská liga muži. Blansko 
D – Lysice (18.30), okresní přebor 
muži, obě Zimní stadión Blansko.
Kuželky: TJ ČKD Blansko – Vyš-
kov (10.00), 2. liga muži. TJ ČKD 
Blansko – Přerov (12.30), 1. liga 
ženy, kuželna TJ ČKD Blansko.
Stolní tenis: TJ ČKD Blansko – 
Vracov (9.00), divize ženy. TJ ČKD 
Blansko – Dubňany (17.00), divize 
muži. Obě herna TJ ČKD Blansko. 
Tenis: Turnaj dětí do 9 let (9.00), 
nafukovací hala za koupalištěm 
v Letovicích.
Volejbal: Minerva Boskovice – 
Sokol Jehnice (10.00 a 13.00), 
krajská soutěž juniorky, tělocvična 
ZŠ Slovákova.

neděle 10. února
Basketbal: Sokol Boskovice – 
VSK VUT Brno (10.00), oblastní 
přebor I muži, hala SOŠ a SOU 
Andre Citroëna.
Fotbal: Boskovice dorost – Černá 
Hora (10.00), Olešnice – Lipovec 
(12.00), Boskovice B – Kunštát 
(14.00), zimní turnaje na boskovic-
ké umělé trávě. 
Hokej: Kunštát – Letovice (9.00), 
Březina – Černá Hora (16.00), 
Adamov – Rájec-Jestřebí (18.30), 
okresní přebor muži, Zimní stadión 
Blansko.
Kolová: Mistrovství kraje žáků 
(9.00), tělocvična Základní školy 
Svitávka.
Kuželky: TJ ČKD Blansko – Ro-
sice (10.00), 1. liga dorostenky, ku-
želna TJ ČKD Blansko.
Stolní tenis: TJ ČKD Blansko – 
Strážnice B (10.30), divize muži, 
herna TJ ČKD Blansko.
Tenis: Turnaj dětí do 9 let (9.00), 
nafukovací hala za koupalištěm 
v Letovicích. 

Pořádáte zajímavou akci?
Děje se u Vás něco, 

o čem by měli vědět i jinde?
Jste svědkem zajímavé události?

Volejte na telefonní číslo:

516 410 243
 nebo pište na e-mail:

redakce.zrcadlo@centrum.cz

Sídlo naší redakce:
Náměstí Svobody 2, Blansko

(vlevo od radnice, ve 2. patře 
nad prodejnou lahůdek JENA)

Moravec absolvoval 
zimní soustředění

Ve dnech 26. ledna až 2. 
února proběhlo první letošní 
soustředění A týmu cyklistické-
ho oddílu Moravec Sokol Be-
nešov, který bude v roce 2008 
vystupovat pod názvem Mora-
vec Czech MTB team. Úprava 
názvu je z důvodu startu na 
zahraničních závodech. Sou-
středění se odehrávalo v Krko-
noších v nadmořské výšce 1050 
až 1400 m. n. m. na Tetřevých 
boudách, které se nacházejí 
nad Pecí pod Sněžkou.

Soustředění pořádal Favorit 
Brno. S ním náš tým úzce spo-
lupracuje na poli Sportovního 
centra mládeže, ve kterém je 
šest závodníků Moravce zařa-
zeno. Konkrétně Radim Kovář, 
Radek Barák, Michal Vašíček, 
Ondřej Schmachtel, Tereza 
Tlamková a Markéta Parol-
ková. V letošním roce se navíc 
předpokládá ještě zařazení 
talentované Nikoly Hlubinko-
vé. Kromě výše jmenovaných 
se soustředění ještě zúčastnil 

Michal Vyroubal z A  týmu a 
za Moravec Martina Baráko-
vá, Anička Tlamková a Tomáš 
Tlamka z Okrouhlé pod trenér-
ským vedením Martina a Jany 
Bezdíčkových.

Soustředění bylo především 
zaměřeno na nabírání všeobec-
né vytrvalosti na lyžích formou 
dopoledních a odpoledních tré-
ninků v rozmezí dvou až třech 
hodin. Běžný tréninkový den 
začínal budíčkem v 7.30 hod., 
poté pokračoval v 7.45 hod. bě-
hem a rozcvičkou v délce dva-
ceti minut. V 9.30 hodin byla 
první běžecká fáze, ve 14 hodin 
druhá fáze a trénink končil v 18 
hodin strečinkem v délce třiceti 
minut. 

Po tomto soustředění čeká 
Moravec Czech MTB team už 
najíždění prvních kilometrů, 
účast na Brněnském běžeckém 
poháru a v druhé půlce března 
první starty v nových dresech 
na závodech ve Slovinsku a Ra-
kousku.  Martin Bezdíček
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Týden plný hokeje: Na Zimním stadiónu v Blansku se představí reprezentační týmy do dvaceti let

Čech: Diváci se mohou těšit na kvalitní hokej

Otázka č. 5
O jaký tehdy prestižní 

pohár bojovali tradičně 
v sedmdesátých a osmdesátých 

letech hokejisté okresu na 
blanenském zimním stadiónu?
Správná odpověď z minulého 

čísla: Františku Ševčíkovi 
brání ve střele Alexandr 

Ragulin a Viktor Konovalenko. 
Permanentku na zbývající 

zápasy HC Blansko získává 
Vlastimil Láník z Lysic.

Na kupon 2. kola se vloudila chybička na šestý řádek. Někteří 
pozorní sázkaři si všimli, že má hrát Bořitov a ne Černá Hora, protože 
tak ale  neučinili všichni, nemůžeme výsledek započítat. Vítězem 2. 
kola, který si může vyzvednout v redakci pozornost z černohorského 
pivovaru, je Stanislav Marušák mladší z Blanska, který získal 8 bodů. 
Do čela celkové klasifi kace se dostal Rudolf Šebela z Blanska.

Po 2. kole: 1. Šebela Rudolf (Blansko) 14, 2. Strážnický 
Břetislav (Blansko) 11, 3.-5. Stloukal Jaroslav (Vavřinec), Ševčík 
Josef (Ráječko), Zřídkaveselá Lucie (Jedovnice) 10, 6.-8. Němec 
František (Ráječko), Richtr Jaroslav (Velké Opatovice), Viška Roman 
(Letovice) 9, 9.-11. Bednář Miroslav (Voděrady), Dvořák Petr, Ťoupek 
Karel (Blansko) 8, 12.-13. Šíblová Petra, Vondra Jan (Blansko) 7, 
14. Zřídkaveselý Vladimír (Jedovnice) 6, 15.-17. Radiměřský Jan 
(Lysice), Svěrák Dalibor (Blansko), Zřídkaveselá Dana (Jedovnice) 5, 
18.-19. Nejez Milan (Blansko), Škaroupka Jiří (Ráječko) 4, 20.-24. 
Marušák Stanislav st., Mejzlík Michal, Souček Michal, Svěrák Jan 
(Blansko), Škaroupka Martin (Olomučany) 3, 25.-26. Hertl Miroslav 
(Dolní Lhota), Marušák Stanislav ml. (Blansko) 2, 27. Musil Miroslav 
(Křtiny) 0, 28. Ševčík Josef (Podomí) -1, 29. Kučera jan (Blansko) -3, 
30. Svěráková Tereza (Blansko) -6.  

zimní tipovačka po 2. kole

2

2

2

2

2

2

2

             Přesný výsledek utkání č. 7

Jméno a příjmení:
Adresa:
Telefon:

Kolo č. 4
Zimní tipovačka

1 1 0

0

0

0

0

0

0

:

1

1

1

1

1

1

2

3

4

5

6

7

Valašské Meziříčí – Blansko
2. hokejová liga
Ráječko – Medlánky 
Zimní turnaj Brno
Moravská Třebová – Blansko
Artézia Cup
Loštice – Rájec
Artézia Cup
Boskovice – Svitavy
Artézia Cup
Boskovice B – Kunštát
SITA Cup
Olešnice – Lipovec
SITA Cup

V Bořitově skončil hokej v 90. letech

Blanenští biketrialisté bilancují loňskou úspěšnou sezónu

Bohumil Hlaváček
František Ostrý

Jedním z klubů s tradicí, kde 
ale již hokejky leží ve skříních, 
je bořitovský. Počátky hokeje se 
zde datují v letech 1940-41, kdy 
se parta nadšenců začala schá-
zet na rybníku u Váňova mlýna.  
První hokejové zápasy hráli jako 
neregistrovaní s mužstvy Lysic, 
Doubravice a Dolní Lhoty. 

K ofi ciálnímu založení oddílu 
ledního hokeje došlo před sezó-
nou 1942-43, kdy mužstvo hrá-
lo tehdy nejnižší čtvrtou třídu. 
Soupeři byla např. mužstva Še-
betova, Star Brno a Moravanu 
Brno. V okresním derby Bořitov 
porazil Šebetov 6:1. Tuto soutěž 
Bořitovští vyhráli a o postup do 
III. třídy se v kvalifi kaci utkali 
s ostatními vítězi čtvrtých tříd, 
jimiž byla družstva Drásova, 
Štěpánovic a Studence. Turnaj 
byl sehrán na rybníku v Bořito-
vě dne 21. února 1943 a po ví-
tězství nad Drásovem 10:0, Ště-
pánovicemi 4:1 a nedohraném 
utkání se Studencem za stavu 
0:1  domácí postoupili do vyšší 
soutěže. V ní hned v další sezó-
ně patřili k favoritům, což také 
svými výsledky potvrdili. 

Mužstvo nastupovalo v sesta-
vě s brankáři Bohuslavem Mül-
lerem a Oldřichem Včelařem. 
V obraně hráli Josef Horák a La-
dislav Tesař z Rájce. V prvním 
útoku byl nejlepší hráč mužstva 
Antonín Janíček s Břetislavem 
Kupsou a Františkem Hádlerem, 
ve druhém Hugo Kučera, Václav 
Kupsa a Jan Staněk. V kádru byli 
dále Plch z Dolní Lhoty, Řeho-
řek z Rájce (zemřel v roce 1945 

na tyfus) a Miloš Havíř. Prvním 
vedoucím hokejového oddílu byl 
velký sportovec a nadšenec ho-
keje Antonín Fojt st. a duší celé 
činnosti oddílu Rudolf Čupera. 
Mužstvo hrálo v zelených dre-
sech se žlutými čísly a vyšitým 
znakem SKB, což značilo název 
Sportovní klub Bořitov. Se dře-
vem na výrobu mantinelů pomohl 
podnikatel Tenora a nápis SKB na 
dresech vyšily místní ženy. Ho-
kejky si hráči nakupovali od pana 
Baráka z Černé Hory. Ke konci 
války hrálo mužstvo zápasy na 
hřišti za sokolovnou, které mělo 
již několik světel pro hraní večer-
ních zápasů.

Po ukončení války nebyla 
příhodná doba pro hokej, byla 
špatná organizace soutěží a pro-
to mužstvo hrálo jen se soupeři 
z okolí. Dochovaly se výsledky 
některých derby - např. Č. Hora 
- Bořitov 6:2, Velen Boskovice 
- Bořitov 5:2 či Bořitov - Řečko-
vice 4:4. V té době několik hrá-

čů přešlo do jiných klubů a defi -
nitivně hokej v Bořitově skončil 
na delší dobu v roce 1948.

Další úspěšná etapa bořitov-
ského hokeje začala v roce 1970, 
kdy byl 6. února ustaven hoke-
jový oddíl. Ve vedení oddílu se 
vystřídali Josef Šebek st., Jiří Ma-
chan a Jaroslav Zerák. Členové 
oddílu se pustili z nadšením do 
práce a v areálu za sokolovnou 
vybudovali nové kluziště s manti-
nely, studnu pro stříkání ledu, ve 
sklepních prostorách sokolovny 
pak žákovskou a dorosteneckou 
šatnu.

V okresních soutěžích hrá-
la mužstva mužů, dorostenců 
a žáků. Žáci pod vedením trené-
ra Matouška vyhráli okresní pře-
bor, spartakiádní turnaj a Okres-
ní pohár SČSP. Na těchto úspě-
ších se podílela parta sportovně 
založených kluků - Miloš Sýs, 
Roman Holas, Josef Šebek, Pa-
vel a Petr Filoušovi, Bob Reška, 
Antonín Fojt, Petr Mareček, Bo-

humil a Petr Ondrovi, Jirka Pav-
lů a mnoho dalších. V dorostu 
tyto hráče pak vedl Josef Horák. 
Dalšími trenéry byli u žáků Mi-
rek Verner a Franta Ostrý.

Tato druhá etapa bořitovského 
hokeje skončila koncem devade-
sátých let. Nejprve ukončili čin-
nost dorostenci, poté žáci a nejdé-
le hráli okresní soutěž muži. Dů-
vodem ukončení činnosti oddílu 
byly jednak nepříznivé klimatické 
podmínky. Mužstvo proto muselo 
hrávat svá utkání na umělém ledu 
v Blansku a Boskovicích, což se-
bou neslo vysoké náklady. Dalším 
z důvodů byly i personální pro-
blémy hráčů a funkcionářů.

Z hráčů, kteří začínali s hoke-
jem v Bořitově, to nejvýše do-
táhli Marek Matoušek, který hrál 
na vojně 2. ligu za VTJ Vyškov 
a Zbyněk Ostrý, který chytal 2. 
ligu za VTJ Kroměříž.

Podklady z let 1940-1948 byly 
čerpány z vyprávění někdejšího 
hráče Huga Kučery.

Blansko – Uplynulá sezóna 
byla pro blanenský biketrial 
opravdu významná a jistě se 
zapíše do sportovních kronik. 
Po dlouhých jedenácti letech 
do Blanska totiž opět zavítal 
vrcholný závod celého roku - 
mistrovství světa. Po vydaře-
né loňské sezóně se od našich 
jezdců očekávalo, že  promluví 
do bojů o přední pozice. Nej-
více pozornosti poutal domácí 
Václav Kolář – již pětinásobný 
mistr světa. Většina sportov-

ních fandů Vaškovi přála, aby 
ve svém rodném městě usly-
šel na stupních vítězů českou 
hymnu. I když se to, byť i jen 
o malý kousíček nepovedlo, 
získal si určitě sympatie všech 
diváků. Také ve druhém závo-
dě MS v Japonsku to nevyšlo, 
a tak se musel letos spokojit 
,jen‘ s druhým místem na svě-
tě. Václav si však splnil svůj 
sen. Jako druhý byl zařazen do 
světové elitní kategorie v roce 
2008, což se žádnému českému 

jezdci nepodařilo již mnoho let. 
Svůj cíl také splnil v domácím 
mistrovství Elite, když získal 
titul mistr republiky pro rok 
2007, což se v jeho věku niko-
mu nikdy nepodařilo. 

Také další blanenští jezdci 
bojovali jak na světových, tak 
na domácích soutěžích se ctí. 

Martin Kakáč si z mistrovství 
světa přivezl desáté místo a z re-
publikového bronz. Třetí příčka 
v mistrovství ČR byla cíl a na 
světě zajel dvě příčky za svým 

cílem, což sečteno spolu s titu-
lem mistra Evropy v baseballu je 
za letošní sezónu slušný výkon.

Václav Gryc doma obhájil 
stříbro a v seriálu MS letos skon-
čil na výborném sedmém místě. 
Velice se také zlepšil blanenský 
Dalibor Holub, když bojoval 
o bronzovou příčku v mistrov-
ství ČR. Nakonec na něj přece 
jen zbyla bramborová medaile. 
Nejmladšímu Ondřeji Šenkovi 
přinesla sezóna vytoužené zlato 
z domácí soutěže, o které musel 

bojovat až do posledního závodu, 
z MS si přivezl deváté místo.

Mezi seniory závodící Ta-
deáš Ševčík letos doplatil na 
smolný úvodní závod, ve kte-
rém se zranil a promeškal ná-
sledující starty. V seniorech 
sbíral zkušenosti také Dominik 
Fiala a nevedl si vůbec špatně, 
pravidelně se umísťoval kolem 
desátého místa. Na stupních ví-
tězů stáli také ve svých katego-
riích i Jan Šubrt a Petr Ševčík.

 Jana Kakáčová

Pavel Šmerda

Blansko – Krátce po mis-
trovství světa v Pardubicích 
a Liberci se v České republice 
uskuteční další  hokejová akce 
reprezentačních výběrů do 20 
let. Tentokrát půjde o turnaj 
pěti, který proběhne v Brně, 
Žďáru nad Sázavou, Velkém 
Meziříčí a v Blansku. Kromě 
našeho týmu se ho zúčastní 
také mužstva Švédska, Finska, 
Německa a Švýcarska. O tur-
naji jsme si povídali s trenérem 
Zdeňkem Čechem.

Jaký tým představíte na 
turnaji, který se bude hrát 
také v Blansku?

V současné době máme 
k dispozici mužstvo složené 
pouze z hokejistů, kteří hra-
jí extraligu juniorů. Někteří 
z nich už ale mají i zkušenosti 
z první ligy a extraligy mužů. 
Nejsou to žádní nováčci, vět-
šina kluků prošla dříve vše-
mi mládežnickými reprezen-
tacemi. Na druhé straně je tře-

ba říct, že jsme nemohli vzít 
adepty z ročníku 1990, neboť 
jsou k dispozici osmnáctce. Ta 
má nyní jasnou přednost.

Na které hráče budete nej-
víc spoléhat? Kdo podle vás 

nově se tvořící reprezentační 
tým potáhne?

Nejvíce zkušeností mají 
Kundrátek, Szturc a Strapáč, 
kteří startovali na nedávném 
světovém šampionátu v Pardu-
bicích. Ti určitě budou patřit 

k nejlepším. Pokud bude někdo 
vyčnívat, tak mu samozřejmě 
nebudeme bránit, ale přede-
vším, pokud chceme uspět, tak 
musíme táhnout za jeden pro-
vaz jako tým a ne se ukazovat 
individuálně. 

Musím se zeptat. Po odcho-
du trenéra Miloslava Hořavy 
zatím vedení svazu hledá jeho 
náhradu. Dá se tedy říct, že 
jste u ,dvacítky‘ pouze jako 
záskok. Berete tedy násle-
dující turnaj více prestižně 
i kvůli tomu, že by vám pří-
padný kvalitní výsledek mohl 
pomoci ke stálému trenérské-
mu postu?

K reprezentačnímu týmu 
jsem šel na základě toho, že 
kluky ročník narození 1989 
jsem dva roky trénoval, dobře 
je znám, vím, co mohu od kaž-
dého z nich očekávat. Nechci 
dopředu předjímat, co bude dál, 
o tom musí rozhodnout přede-
vším výkonný výbor hokejo-
vého svazu. Samozřejmě bych 
byl rád, kdybych u týmu mohl 
zůstat, ale momentálně jsem 
trenérem pouze na tuto jednu 
akci. 

Česká reprezentace se 
představí v jednom zápase 
také v Blansku. Znáte tamní 
prostředí?

Abych řekl pravdu, na stadi-
ónu v Blansku jsem asi ještě ne-
byl. Takže jak pro mě, tak pro 
hráče to bude novinka. Z dosle-
chu ale vím, že prostředí je tam 
dobré a lidé na hokej chodí. Vě-
řím, že budou fandit a připraví 
nám dobrou kulisu.  

Jak byste pozval na turnaj 
diváky? Proč by se měli přijít 
podívat?

Diváci mají možnost vi-
dět špičkový juniorský hokej. 
O kvalitě Švédů, stříbrných 
medailistů z posledního mis-
trovství světa, se není třeba ba-
vit. Tým Tre Kronor sice nemá 
v kádru ani jednoho stříbrného 
medailistu z Pardubic, nicméně 
zase přijede v silném složení. 
To stejné platí o Finech. Oba 
týmy budou velmi kvalitní. 
Hrají moderní, agresivní a di-
vácky zajímavý hokej ve vy-
sokém tempu. Všechny celky 
začínají postupně budovat kád-
ry pro další světový šampionát 
v Kanadě, takže se určitě bude 
na co dívat.

Soutěž 
k 100. výročí hokeje

Foto Petr Sagner
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Umělá tráva láká fotbalisty
Boskovice – Sportovní a fot-

balové kluby nejen z našeho 
regionu mají možnost využít 
posledních volných termínů na 
pronájem umělé travnaté plochy 
v Boskovicích. „Jedná se o únor 
a březen. Volné termíny najdou 
na našich internetových strán-
kách www.sluzbyboskovice.cz, 
kde jsou rovněž zveřejněny roz-
pisy jednotlivých zápasů. Myslím 
si, že to může být i dobrý tip pro 
diváky. Když někdo neví, co dělat 
o víkendu, může se přijet podívat 
do Boskovic na fotbal,“ láká ředi-
tel společnosti Služby Boskovice 
Milan Strya, která sportoviště ve 
městě provozuje, s tím, že po-

drobnosti zájemci obdrží také na 
telefonním čísle 606 902 523. 

Na zimní fotbalová klání na 
umělé trávě v Boskovicích bu-
dou navazovat turnaje v létě. 
Vrcholem bude bezesporu zno-
vu Forman Cup. Turnaj v malé 
kopané začíná týden po skonče-
ní mistrovských soutěží. Zájem-
ci o účast se mohou začít hlásit 
už nyní. „Hrát se bude systé-
mem 4+1, uvažujeme o větších 
brankách. Zakoupili jsme totiž 
přípravkové branky o velikosti 
5x2 metry. Myslím si, že utkání 
se tím zatraktivní, diváci určitě 
uvidí více gólů,“ doplňuje Mi-
lan Strya.   (pš)

Nejlepší sportovec, kolektiv a trenérská osobnost
 1 Bednář David, fotbal, záložník FK APOS Blansko, jeden ze strůjců 
postupu týmu do divize   
 2 Bezdíčková Jana, horská kola, druhá v celkovém pořadí Českého 
poháru, třetí v Poháru Drahanské vrchoviny
 3 Boreš Jiří, judo, judista BeF Home Blansko, dorostenecký mistr 
republiky do 81 kg
 4 Elísek Tomáš, tenis, žákovský mistr republiky, dvojnásobný vítěz 
republikové olympiády
 5 Hlaváčová Yvetta, plavání, přemožitelka kanálu La Manche 
v nejlepším ženském čase historie
 6 Jirkův Ondřej, hokej, brankář HC Blansko, jedna z hlavních opor 
týmu ve druhé lize
 7 Kakáč Martin, biketrial, baseball, zlato na ME v baseballu kadetů, 
desátý na MS a třetí na MČR v biketrialu 
 8 Kejík Tomáš, vzpírání, mistr republiky do 20 let, stříbrný na MČR 
mužů 
 9 Kleveta Tomáš, fotbal, záložník FK APOS Blansko, jeden ze strůjců 
postupu týmu do divize   
 10 Kolář Václav, biketrial, vicemistr světa, mistr Evropy, mistr ČR 
v elitní kategorii
 11 Kovář Radim, horská kola, druhý v celkovém pořadí Českého poháru, 
vítěz Slovenského poháru
 12 Kvíčala David, stolní tenis, druhý hráč republikového žebříčku 
mladších žáků, účastník ME ve své kategorii
 13 Kuběna Pavel, hokej, člen reprezentačního týmu do 20 let na 
mistrovství světa
 14 Loskot Robert, Vitula Pavel, kolová, čtvrté místo na mistrovství 
světa v kategorii mužů
 15 Mánek Lukáš, atletika, bronzový medailista na 200 m na MČR mužů, 
juniorský mistr republiky v hale i venku 
 16 Mareš Martin, silniční cyklistika, čtvrté místo na MČR, účastník MS 
v závodě jednotlivců
 17 Musilová Zuzana, kuželky, několikanásobná medailistka z MS, 
členka vítězného týmu první ligy  
 18 Němcová Martina, horská kola, vítězka Českého poháru, vítězka 
Blanenského Golema
 19 Richter Lukáš, Dvořák Ladislav, kolová, stříbrní medailisté na 
juniorském mistrovství Evropy
 20 Rybářová Silvie, plavání, několikanásobná medailistka z mistrovství ČR
 21 Sotáková Jana, atletika, mistryně republiky žákyň na 300 m, 
dvojnásobná vítězka republikové olympiády 
 22 Stloukal Miloš, kuželky, několikanásobný medailista z mistrovství světa
 23 Šmerdová Kamila, kuželky, dorostenecká mistryně republiky 
jednotlivců, členka vítězného týmu první ligy 
 24 Veselá Kamila, fotbal, reprezentantka ČR do 17 let, hráčka Sparty Praha
 25 Vrána Ondřej, fl orbal, stříbrný medailista z junior. mistrovství světa 

 1 Bezdíček Martin, horská kola, trenér úspěšných bikerů Radima 
Kováře a Jany Bezdíčkové 
 2 Kakáč Radim, biketrial, strůjce úspěchů jezdců AMK Blansko 
v republikovém i světovém měřítku
 3 Konečný Libor, atletika, osobní trenér atleta Lukáše Mánka 
 4 Loskot Pavel, kolová, úspěšný trenér oddílu kolové ve Svitávce
 5 Musil Ladislav, kuželky, kuželkářský trenér roku v ČR za mimořádné 
úspěchy na MS
 6 Obalil Jiří, fl orbal, hrající trenér druholigových blanenských fl orbalistů
 7 Ošlejšek Jiří, atletika, osobní trenér úspěšné atletky Jany Sotákové
 8 Sekanina Čestmír, vzpírání, úspěšný trenér boskovických vzpěračů
 9 Šmerda Jan, kuželky, trenér mládežnických kategorií v Blansku
 10 Vašíček Petr, fotbal, trenér FK APOS Blansko, přeborníka kraje a 
druhého týmu divize

 1 AMK Blansko, biketrial, jeden z nejlepších klubů v republice v tomto 
sportu
 2 Atlas ČKD Blansko, fl orbal, třetí místo v druhé lize, první místo po 
polovině nové soutěže
 3 CK Svitávka, kolová, jeden z nejlepších klubů v republice v tomto 
sportu
 4 FK APOS Blansko, fotbal, vítěz krajského přeboru, druhé místo 
v divizi po polovině soutěže
 5 HC Blansko, hokej, účastník play-off druhé hokejové ligy, páté místo 
po polovině soutěže
 6 Moravec Sokol Benešov, horská kola, úspěšný klub bikerů
 7 Sokol Letovice starší žáci, tenis, vítěz druhé ligy, postup do nejvyšší 
soutěže
 8 TJ ČKD Blansko dorostenky, kuželky, vítězky první ligy 2006/07
 9 TJ ČKD Blansko ženy, kuželky, třetí místo v první lize 2006/07
 10 TJ SOUZ Boskovice junioři, vzpírání, vítěz druhé juniorské ligy

Boskovice inkasovaly tři branky
Bohumil Hlaváček

Boskovice – Očekávané der-
by ve třetím kole Artézia Cupu 
přineslo fotbal vysoké kvality.

Boskovice – Blansko 0:3 
(0:1), Němec, Šíp, Pospíšil. Slani-
na – Kugler, Klimeš, Škvarenina, 
Šíp – Přikryl, Kleveta, Dvořáček, 
Bednář – Němec, Sehnal. Střídali 
Švancara, Koutný, Rychnovský, 
Svoboda, Pospíšil. Boskovice: 
Čech – Petruška, Vykoukal, Stříž, 
Vlasák – Rackovský, Vorlický L., 
Müller – Havlíček, Ducháček. 
Střídali Janíček, Václavek, Ošlej-
šek, Horák Jakub, Horák Vladan, 
Doležel, Giertl.

Boskovice měly zpočátku 
převahu, nedokázaly ji však zú-
ročit, Blansko převzalo ve druhé 
půli taktovku a zaslouženě do-
vedlo pěkný zápas do vítězného 
konce. 

V 6. minutě se na vápně uvol-
nil Havlíček, Slanina ale spoleh-
livě kryl. O šest minut později 
po Bednářově rohu pálil Němec 
i Čech však byl na místě. Zápas 
měl velmi svižné tempo, procen-
to držení míče měli mírně lepší 
Boskovičtí. I Müllerovu střelu 
z bezprostřední blízkosti Slani-
na chytil. Ve 28. minutě přišla 
do té doby největší šance – Bed-
nář zachytil špatnou rozehrávku 
boskovických beků a vyslal na 
Čechovu branku projektil, který 
Čech jen s námahou vytáhl na 
roh. Blansko převzalo iniciati-

mořádně solidní fotbal. „Škoda, 
že jsme neproměňovali na rozdíl 
od soupeře šance. Ale náš výkon 
byl sympatický.“ Petr Vašíček 
byl evidentně spokojen. „Oba 
celky hrály výborně. Rozhodla 
naše druhá branka. Zápas se mi 
velice dobře hodnotí. Hráči spl-
nili úkoly, které dostali, to je pro 
mne pozitivní,“ usmíval se při 
odchodu ze hřiště. Jak pozname-
nal, líbila se mu i hra soupeře, za 
nejlepšího jeho hráče považoval 
v tomto utkání nestárnoucího 
Vorlického. „Klobouk dolů před 
jeho hrou,“ smekl pomyslně bla-
nenský lodivod.

Rájec-Jestřebí - Mor. Tře-
bová 1:0 (0:0), Hájek. Rájec-
Jestřebí: Bláha – Bílý, Klusák, 
Kolář, Hájek – Vermousek, 
Flígl, Šmerda, Kuda, Smítal – 
Holý. Střídali Zouhar, Polášek, 
Stupka, Pokorný, Kuchař.   

První půle byla ve znamení 
vyrovnané hry. Po změně stran 
Ráječtí získali převahu, kterou 
korunovali zaslouženým gólem. 
Pět minut před koncem proměnil 
Hájek penaltu a získal tím pro 
svůj tým první body na turnaji. 

Další výsledky: Svitavy - 
Jesenec 4:0 (1:0), Protivanov - 
Loštice 4:1 (1:0). 
 1. Protivanov 3 3 0 0 8:3 9
 2. Blansko 3 2 1 0 12:5 7
 3. Svitavy 3 2 0 1 7:3 6
  M. Třebová 3 2 0 1 7:3 6
 5. Rájec 3 1 0 2 2:3 3
 6. Boskovice 3 1 0 2 2:7 3
 7. Loštice 3 0 1 2 5:12 1
 8. Jesenec 3 0 0 3 3:12 0

se pro něj typickým způsobem 
probil do vápna. Místo očekáva-
né střely ale volil přihrávku na 
ještě lépe posunutého Šípa a ten 
z úhlu nezaváhal. V 73. minutě 
měl příležitost Giertl, hlavička 
po rybičce šla ale opět vedle.
Po šesti minutách pronikl zleva 
Svoboda, posunul Pospíšilovi 
a ten nadvakrát překonal Če-
cha. Bylo rozhodnuto o zisku tří 
bodů, oba týmy ale až do konce 
předváděly pěknou hru.

„Soupeř byl lepší,“ pogratu-
loval sportovně blanenskému 
kolegovi Rostislav Václavíček. 
Jak konstatoval, k vidění byl mi-

vu, kterou doslova v posledních 
sekundách poločasu korunoval 
lišáckým gólem Němec. Uvolnil 
se dvěma kličkami a z hranice 
vápna ukázal, že i bodlem může 
padnout efektní branka.

Oba týmy do druhé půle 
mohutně prostřídaly. Slanina 
v úvodu dvakrát podržel, pak 
vyzkoušel pro změnu Čechovu 
pozornost Pospíšil. V 66. minutě 
vypálil Ošlejšek, jeho střela však 
šla těsně vedle. V 69. minutě 
přišla patrně rozhodující chvíle 
zápasu. S chutí hrající Bednář 

Bořitovští rozdrtili čtyřmi góly Černou Horu

Derby. Souboj mezi Černou Horou a Bořitovem přinesl mnoho 
osobních soubojů.  Foto Bohumil Hlaváček

Boskovice – Magnetem třetí-
ho kola SITA Cupu bylo derby 
Bořitov a Černá Hora.

Bořitov – Černá Hora 4:0 
(1:0), Müller, Šváb, Němec, 
Mazal.

Bořitov byl první blízko gólu 
v 6. minutě, Němec ale sám 
proti Trávníčkovi neuspěl. Po 
chvíli pálil z úhlu Knies. Černá 
Hora se oklepala z počátečního 
tlaku soupeře a dvakrát ohrozila 
Richtra, když zejména Čepova 
šance byla téměř stoprocentní. 
Z trestného kopu těsně minul i 
Širůček. V 25. minutě opět na 
čáře čaroval Richtr. Pak se již 
chopili taktovky Bořitovští, aby 
ji do konce zápasu soupeři již 
nepředali. V 34. minutě to bylo 
1:0, když nadvakrát dostal míč 
do sítě Müller. Ve druhé půli se 
hrálo převážně jen na branku 

Černé Hory a skóre narůstalo. 
V 57. minutě se ještě Švábova 
střela neujala, o dvě minuty poz-
ději se již ale nemýlil. V 68. mi-
nutě to bylo 3:0, když si brankář 
srazil Němcovu střelu do šibeni-
ce. Účet utkání se uzavřel v 74. 
minutě. Na hrot naběhl Mazal a 
podél brankáře skóroval.  

Další výsledky: Boskovi-
ce dorost - Boskovice B 2:2 
(1:1), Horák Jan, Minařík - 
Bárta, Ondruch. Přemyslovice 
- Lipovec 2:6 (0:3), Vývoda 
2 - Sedlák Jan 4, Matuška 2. 
Kunštát - Olešnice 1:1 (1:0), 
Boček V. - Boček R.  (bh)
 1. Olešnice 3 2 1 0 10:3 7
 2. Boskovice B 3 2 1 0 10:5 7
 3. Lipovec 3 2 0 1 12:5 6
 4. Bořitov 3 1 1 1 8:7 4
 5. Kunštát 3 0 3 0 3:3 3
 6. Černá Hora 3 1 0 2 4:10 3
 7. Boskovice dor. 3 0 2 1 3:6 2
 8. Přemyslovice 3 0 0 3 4:15 0

Bohumil Hlaváček

Blansko - Ve spolupráci 
s Okresním sdružením ČSTV 
a pod záštitou ředitele Jihomo-
ravského krajského úřadu Jiřího 
Crhy a Pivovaru Černá Hora vy-
hlašuje redakce týdeníku Zrcadlo 
Blanenska a Boskovicka čtenář-
skou anketu o nejlepšího spor-
tovce, sportovní kolektiv a trenér-
skou osobnost okresu Blansko za 
uplynulý rok 2007. Její slavnostní 
vyhlášení proběhne v pátek 29. 
února 2008. Součástí ceremoniálu 
bude i uvedení význačných osob-
ností minulosti do sportovní Síně 
slávy. O pořadí rozhodnete právě 
vy, čtenáři našeho týdeníku svým 
hlasováním. Pět vylosovaných se 
bude moci slavnostního vyhlášení 
zúčastnit osobně jako host.

Jako platný bude brán pou-
ze takový hlas, který stanoví 
kompletní pořadí prvních pěti 
sportovců, tří kolektivů a tří 
trenérských osobností. 

Hlasovat lze třemi možnými 
způsoby:

1. Na kompletně vyplněném 
originálním hlasovacím kupónu 
z týdeníku Zrcadlo, který bude 
kromě dneška otištěn ještě ve 
dvou vydáních týdeníku a to 12. 
a 19. února. Je nutno vyplnit kon-
taktní adresu, jedna osoba může 
hlasovat pouze jednou. Kupony 
zaslat poštou na naši adresu: Re-
dakce týdeníku Zrcadlo, náměstí 

Svobody 2, 678 01 Blansko, nebo 
doručit osobně do redakce.

2. Pomocí e-mailu zaslané-
ho na adresu redakce.zrcadlo@
centrum.cz. Z jedné adresy je 
možno hlasovat jen jednou, po-
řadí ve všech kategoriích musí 
být opět kompletní.

3. Pomocí SMS zaslané na 
číslo 776 198 192 např. ve tvaru 

S - 1.12, 2.4, 3.19, 4.1, 5.7. K - 
1.2, 2.10, 3.8. T - 1.5, 2.6, 3.10, 
kde S=sportovec, K=kolektiv, 
T=trenér, první číslo znamená 
pořadí, druhé číslo z příslušného 
seznamu, který následuje.

Podobné kódy jako pro SMS 
lze použít i do e-mailu. Uzá-
věrka hlasování je v neděli 24.  
února 2008 o půlnoci.

Dominoval 
Ivo Dubš

Letovice - V sobotu zavítal 
do letovické  haly k dalšímu 
dvojutkání druhé ligy v odbíje-
né jeden z kandidátů na koneč-
né první místo. V jeho řadách 
září bezesporu největší hvězda 
soutěže, bývalý kapitán české 
reprezentace Ivo Dubš. 

Sokol Letovice – Sokol Bu-
čovice 0:3 (-19, -18, -23) a 1:3 
(-24, -19, 16, -21).

První utkání bylo jedno-
značnou záležitostí hostí. 
V úvodních dvou setech si hned 
v počátku vypracovali něko-
likabodový náskok, který bez 
problémů navyšovali až do je-
jich koncovek. Na hřišti jasně 
dominoval právě Dubš, který 
nejenže byl takřka neomylný 
na bloku, smeči či v útoku, ale 
své spoluhráče i bezvadně diri-
goval. Ve třetím setu se přece 
jen zlepšenou hrou dostali do-
mácí až do koncovky, ale byl to 
opět Dubš, který ukončil jaké-
koliv naděje na zvrat. Velikou 
šanci promarnili Letovičtí ve 
druhém zápase. Hosté totiž ne-
měli Dubše k dispozici.  Musel 
odcestovat a bez něj se stává 
z Bučovic průměrný tým. Do-
mácí však toho nedokázali vy-
užít. Ve všech setech sice vždy 
získali dostatečný náskok, ale 
špatný příjem a školácké chy-
by v útoku v koncovkách setů 
znamenaly prohru i ve druhém 
utkání.  (bh)
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mezi mantinely

komentář Hokejisté Blanska po povinné výhře s Kroměříží jen remizovali doma s Orlovou

Rozhodnutí nepřineslo ani prodloužení

12
Tak jsem byl v neděli asi na 

nejdelším hokeji v Blansku. 
Začalo se pro poruchu rolby 
o dvacet minut později, zápas 
provázelo několik ošetřování 
po zraněních. Nejvíc to na-
konec odnesl domácí miláček 
Pavel Tesař. Brr, nevypadalo to 
pěkně. A pak ještě prodloužení. 
A průběh? Kdyby domácí vedli 
po první třetině nad odevzda-
ným soupeřem o čtyři branky, 
nikdo by se nedivil. Ale tomu 
Blanenští povolili uzdu a nako-
nec byli možná i spokojení s bo-
dem. V play-off by to asi nesta-
čilo. Líbil se mi velmi premiant 
Šenk v brance. 

 Bohumil Hlaváček

Trenér Kamil Petlach: Svému týmu věřím. Počkejte za rok

Florbalisté blanenského Atlasu mají v tabulce již dvanáctibodový náskok
Znojmo – Ani v dalším dvoj-

kole druhé fl orbalové ligy ve 
Znojmě nenašli Blanenští pře-
možitele. Jejich náskok v čele 
tabulky je již dvanáctibodový.

Atlas ČKD Blansko – NS 
Ostrava 5:5 (1:1, 1:3, 3:1), 
Drahoš 2, Vlachopulos, Chlup, 
Obalil. 

Do vedení šli hráči Ostra-
vy hned v úvodu po přihrávce 
zpoza brány a rychlému za-
končení. Atlas oplatil velmi 

podobnou akcí rovněž s gólo-
vým efektem, když Drahošovu 
přihrávku usměrnil do branky 
Vlachopulos. Ve druhé třetině 
předvedli ostravští útočníci 
pohlednou akci, na jejímž kon-
ci byl gól do prázdné branky. 
Blansku se však znovu rych-
le podařilo odpovědět, když 
v přesilovce vystřelil Obalil a 
lehce tečující Chlup srovnal. 
Do konce třetiny přidali hráči 
NS třetí a následně v přesilov-

ce i čtvrtou branku. V závěreč-
né třetině Atlas dlouho nemohl 
najít recept na obranu Ostravy. 
Došlo na něj až v 8. minutě, 
když po rychle rozehraném 
úderu se přesně trefil Drahoš, 
který následně i vyrovnal, 
když spolu s Bezděkem do-
kázali usměrnit poskakující 
míček do hostující svatyně. 
Ostrava dostala výhodu přesi-
lovky, kterou opět proměnila. 
Závěrečný nápor Blanska na 

sebe nenechal dlouho čekat a 
vyústěním byl vyrovnávací gól 
Obalila.  

Atlas ČKD Blansko – Torpé-
do Pegres Havířov B 9:5 (2:2, 
3:1, 4:2), Obalil 3, Drahoš, Bez-
děk 2, Kuchař, Vlachopulos.

Blansko šlo do vedení, když 
přečíslení zužitkoval Bezděk. 
Havířovu se podařilo skóre oto-
čit dvěma prudkými střelami. 
Dvě vteřiny před první sirénou 
se míček odrazil k Obalilovi, 

který šťastnou střelou srovnal.  
Hráči Pegresu se dostali znovu 
do vedení po využité přesilov-
ce, ovšem zanedlouho se zjevil 
sám před gólmanem Bezděk a 
nezaváhal. Blanenským se pak 
podařilo odskočit ve skóre v 6. 
minutě, když se nejprve trefi l 
Vlachopulos a po něm Obalil. 
Úvod poslední části vyšel At-
lasu na výbornou, když se hned 
v úvodu ze střední vzdálenosti 
trefi l Drahoš a po něm přízemní 

střelou Obalil. V dalším průbě-
hu utkání byly vidět šance na 
obou stranách, dvěmi rychlý-
mi góly však hosté ještě konec 
utkání zdramatizovali. Otevřená 
obrana se však Havířovu nevy-
platila, když Chlup přihrál do 
ideální pozice Kuchařovi a ten  
s přehledem svoji šanci promě-
nil. Skóre uzavřel Drahoš, pro 
kterého nebyl problém usměrnit 
Bezděkovu přihrávku do polo-
prázdně branky.  (bh)

Vydařená premiéra. Martin Šenk při svém prvním ostrém startu v blanenské brance čaroval.
 Foto Petr Stříbrcký
za Vybíralem podruhé, tentokrát 
po dělovce P. Látala. V závěru 
třetiny mělo Blansko početní 
výhodu pět na tři, Hrůza však ve 
stoprocentní šanci nedal.

Třetí třetina nabídla nezáživ-
ný hokej, ze které vybočily pou-
ze dvě dvojnásobné přesilovky 
hostů krátce po sobě. Jirkův 
však chytal fantasticky. V závě-
ru se Hanáci pokusili o hru bez 
brankáře, ta se jim ale vůbec ne-
povedla a po rychlém rozehrání 
Jirkůva pečetil na tříbrankový 
rozdíl Ondra Látal.

HC Blansko - HC Orlo-
vá 4:4p. (2:0, 2:2, 0:2 - 0:0), 

Kroupa, P. Látal, Hrůza, Mífek. 
Blansko: Šenk (45. jen na TS 
Jirkův) - Strýček, Laga, Buďa, 
Provazník, J. Horáček, Beran - 
Hrůza, Šlapanský, Mífek, Krou-
pa, Tesař, P. Látal, Otoupalík, 
Pazdera, P. Horáček. Vyloučení: 
13:12, navíc Látal 10 min. Vy-
užití: 3:1. Oslabení: 1:1. Střely: 
40:16. Diváci 240. 

Utkání začalo o dvacet minut 
později pro polámanou rolbu. 
Ve 2. minutě si domácí zahráli 
přesilovku, Lagova střela však 
Holeše nepřekvapila a vzápětí 
musel prokazovat své kvality 
poprvé Šenk, když chytil sólový 

nájezd. V 5. minutě to zkusila 
blanenská elitní řada, hostující 
Holeš byl pozorný. Poté měli 
domácí dvouminutovou početní 
výhodu pět na tři a skóre se mě-
nilo, když první branku vstřelil 
Kroupa. V polovině třetiny se 
mladý Šenk opět vyznamená-
val, když přiváděl k zoufalství 
útočníky Slezanů při jejich pře-
silovkách. A Blansko trestalo 
opět, když Látal vymetl šibenici 
Holešovy branky.

Na začátku druhé třetiny se ve 
velké šanci ocitl P. Horáček, kte-
rý ležícího Holeše nepřekonal 
a dvojnásobná odplata na sebe 

Michal Mejzlík

Blansko – Ve dvou domá-
cích představeních nepředvedli 
blanenští hokejisté nijak osl-
nivý výkon. Stačil na tři body 
s Kroměříží, Orlová se porazit 
nenechala.

HC Blansko - HK Kroměříž 
VTJ 3:0 (1:0, 1:0, 1:0), Hrůza, 
Tesař, O. Látal. Blansko: Jirkův 
- Laga, Strýček, Buďa, Provaz-
ník, Beran, J. Horáček - Hrůza, 
Šlapanský, Mífek, P. Látal, Te-
sař, O. Látal, Otoupalík, P. Ho-
ráček, Kroupa. Vyloučení: 7:6. 
Využití: 1:0. Střely: 22:21. Di-
váci: 210. 

Již ve druhé minutě měli 
domácí první početní výhodu, 
naložili s ní však prachbídně, 
když Vybírala v brance Haná-
ků vůbec neohrozili. Za další 
tři minuty se situace opako-
vala, ale ani tentokrát žád-
nou kloudnou střelu nevyslali 
a paradoxně téměř inkasovali 
při dvou šancích Marka. Ve 
13.  minutě mohl vsítit úvodní 
branku Tesař, jeho střela však 
nebyla přesná. Další příleži-
tost již v brance hostí skončila, 
když po Mífkově přihrávce vy-
metl šibenici Hrůza. Ve zbytku 
úvodní třetiny se předvedl 
fantastickým zákrokem Jirkův 
a do kabin se šlo za nejtěsněj-
šího stavu.

Prostřední část patřila Bla-
nenským. Nejprve rozezvučel 
tyč Strýček, aby v další přesi-
lovce zvýšil na dvoubranko-
vý rozdíl Tesař. Poté zahrozili 
hosté, Jirkův však byl pozorný. 
V polovině utkání zvonila tyč 

nenechala dlouho čekat. Nej-
prve snížil střelou mezi betony 
v oslabení Bavlšík a za minutu 
srovnal Stránský. Domácí za-
skočeni rychlým srovnáním pře-
nechali iniciativu na hokejkách 
hostů, Šenk však chytal fantas-
ticky. Ve 36. minutě byl na lavici 
hanby za hrůzný krosček Buďa, 
chybu hostů však v oslabení na 
útočné modré využil k brejku 
Hrůza a zkušeně poslal Blansko 
opět do vedení. Do konce třeti-
ny to bylo již o dvě branky, když 
přesilovku zužitkoval Mífek.

V první minutě třetí třetiny 
Slezané opět snížili a bylo zadě-
láno na drama. Uklidnění mohl 
přinést Mífek, který se ocitl sám 
před Holešem, mířil však ne-
přesně. A přišel další trest, když 
Stránský proměnil  trestné stří-
lení. V 57. minutě stadión zce-
la utichl, když střet u střídačky 
hostů dopadl smolně pro Tesaře. 
Skončil v nemocnici.

V následném prodloužení 
nejprve mohl rozhodnout Hrů-
za, Holeš však ramenem vyra-
zil. Hostům se  nedařilo také, 
při vyloučení Mífka  je vychytal 
Šenk. Když se na konci nepro-
sadil Beran, skončilo utkání děl-
bou bodů.
 1. Nový Jičín 19 1 1 2 6 117:74 62
 2. Hodonín 17 3 2 0 7 96:65 59
 3. Přerov 16 2 1 2 8 94:75 55
 4. Blansko 14 1 1 4 9 87:75 49
 5. Technika 15 0 3 0 11 111:86 48
 6. Val. Meziříčí 11 5 2 2 9 102:85 47
 7. Šternberk 12 2 0 3 12 97:100 43
 8. Opava 11 0 4 1 13 84:97 38
 9. Orlová 9 1 2 1 16 85:110 32
 10. Uničov 9 2 0 0 18 91:114 31
 11. Kroměříž 6 2 0 4 17 79:109 26
 12. Karviná 7 0 2 0 20 66:119 23

Okresní přebor: Rájec-Jes-
třebí – Kunštát 6:5 (3:0, 2:1, 
1:4), Šváb, Klimeš 2, Syrový, 
Štrof - Holub 2, Kubíček, Do-
beš L., Hrnčíř. Ve vyrovnaném 
utkání se Rájci téměř nevy-
platilo neproměňování šancí. 
Kunštát je  zaskočil a málem se 
zrodilo překvapení.

Lysice – Březina l:1 (0:1, 
0:0, 1:0), Reichel - Hyrš.

Ve vyrovnaném utkání Březi-
na překvapila. Vedla až do 17. 
minuty třetí třetiny nejtěsněj-
ším rozdílem, ale Lysicím se 
podařilo vyrovnat a byly rády 
za remízu.

Sloup – Blansko 2:12 (0:7, 
2:2, 0:3), Sedlařík, Odehnal 
- Smolík 3, Kučera, Ševčík 2, 
Snopek, Mikulášek, Zukal, Po-
kladník, Kopřiva.

Blansko rozhodlo utkání již 
v první třetině. Oslabený Sloup  
už nedokázal s výsledkem nic 
udělat.

TJ ČKD Blansko. Zleva nahoře Lenka Malínková, Simona Peterková, Tereza Jakubcová,  Petra 
Oberhauerová, Eva Hrnčířová, Martina Petlachová, Michaela Petlachová, trenér Kamil Petlach, zle-
va dole Hana Sucháčková, Tereza  Dvořáčková, Lucka Cápková, Jana Mrázková, pro nemoc chybí 
Inka Klimešová a Katka Kuncová. Foto Jan Šmerda

jenější. Návrat plánují i další 
hráčky, které s košíkovou začí-
naly v Blansku.

Nevadí trochu, že basketba-
lový oddíl nemá již delší dobu 
předsedu?

Samozřejmě, že ano. Hledá-
me stále vhodnou osobu, niko-
mu se do toho nechce. Já sám 
všechno nestíhám. Nastává na-
víc problém, že skončit asi chtě-
jí z rodinných důvodů i trenérky 
mládeže Lakotová a Malitsová. 
To není dobré, žákyně i doros-
tenky celkem šlapaly.

Plány do budoucna?
Letošní sezónu jsem bral jako 

odrazovou. Poznání hráček, 
stmelení kolektivu. Šel jsem 
celkem do neznáma, ztratil jsem 
díky přestávce přehled i o sou-
peřkách. Už se to lepší trénink 
od tréninku, zápas od zápasu. 
V play off hodláme ještě soupeř-
ky potrápit. Příští rok chceme jít 
na postup do třetí ligy, to určitě, 
nesmíme zůstat s plány při zemi. 
Zabezpečení týmu je solidní, 
chci poděkovat touto cestou 
všem našim sponzorům.

V posledním dvojkole základní části blanenské hráčky po-
tvrdily roli favoritek a přes nevýrazný výkon dvakrát naplno 
bodovaly. 

ČKD -  Tišnov 70:47 (34:19), Oberhauerová 18, Jakubco-
vá 17, Peterková 14, Klimešová 10, Hrnčířová 5, Malínková, 
Mrázková, Dvořáčková 2. Vstup do utkání byl ze strany do-
mácích špatný. Potom již převládla větší rychlost a um v útoku 
a dobrá obrana Blanenských. Na hřišti se postupně vystřídaly 
všechny hráčky.

ČKD – Moravská Slávia 55:43 (32:20), Oberhauerová 18, 
Jakubcová 14, Klimešová 7, Peterková 6, Petlachová 4, Dvo-
řáčková, Malínková, Cápková 2. Nedělní utkání přineslo opač-
ný obraz - výborný vstup podpořený dobrou obranou. Druhý 
poločas upadl do průměru zejména v útočné fázi.

Bohumil Hlaváček

Blansko - Ženský basketbal 
je v Blansku opět na vzestupu. 
Velkou zásluhu na tom má oso-
ba trenéra Kamila Petlacha.

Daří se?
Dá se to tak říci. Ke zkušené 

Klimešové a pěti hráčkám ve 
věku kolem dvaadvaceti let, které 
se rekrutují z bývalých extraligo-
vých starších dorostenek, se při-
dávají mladé hráčky, některé ještě 
ve věku mladších dorostenek. Vý-
sledky se dostavují. Momentálně 
jsme třetí v tabulce, máme za 
sebou sérii výher. Hlavní oporou 
je asi moje dcera Michaela, která 
skončila pro zranění, které se jí 
stalo v ženské extralize, s vrcho-
lovým basketem. Zátěž nižší sou-
těže zdravotně snáší jakž takž. Je 
dirigentkou týmu.

Je návrat dcery hlavním dů-
vodem, proč jste se začal opět 
týmu věnovat?

Ani ne. Dělal bych to stejně. 
Holky mne ukecaly (smích). 
Spíš to bude naopak. Míša se 
vrátila kvůli mně. Mohla hrát 
ještě v Brně, ale zde je spoko-
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